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DEĞERLI GENÇ ÇIZGI OKURLARI,

Yeni sayımızda tekrar sizlerle birlikteyiz. 2018’i geride bırakırken ‘GAGIAD Ailesi’ 
olarak çeyrek asrı doldurmanın haklı gururunu ve mutluluğunu hep beraber yaşa-
dık ve bu sayımızda 25. Yıl coşkusunu sayfalarımıza yansıttık. 

Kurucumuz Sayın Adil Sani Konukoğlu başta olmak üzere tüm değerli başkanları-
mızın, derneğimizin 25. yılına dair görüşlerinin ve düşüncelerinin yer aldığı “25. Yıl 
Özel” bölümünde GAGIAD ailesinin bir parçası olmanın ne denli önemli ve değerli 
olduğu bir kez daha ortaya çıkmaktadır. 

Bir sonraki sayımızda benzer şekilde çok değerli kadın başkanlarımızın da 25. yıl ve 
çeyrek asırlık dernek birikimine ilişkin görüşlerine yer vereceğiz.

Gücünü geleneklerinden alan ve geleceğe emin adımlarla yürüyen GAGIAD, eminim 
ki sonraki dönemlerde de vizyonuna ve misyonuna paralel bir şekilde büyüyecek 
ve gelişecektir. Bu uğurda devraldığımız bayrağı ilk günkü heyecanla, gururla ve 
onurla taşıyacağız.

Dergimizin içeriğinde Işın Karaca’nın sahne aldığı 25. yıl balomuzla ilgili görüntüle-
re ve gelişmelere göz atabileceksiniz. Ayrıca dernek faaliyetleri kapsamında yapılan 
çeşitli geziler, ziyaretler, ekonomi gündemli söyleşiler ve toplantılar sayfalarımız 
arasında yer almaktadır. GAGIAD ve Empati Derneği iş birliği ile gerçekleştirilen 
‘ATA’YA SAYGI’ sergisinin açılışına ve sergiye gösterilen yoğun ilgiye değindik.

Hem dernek üyelerimize özel eğitimler hem de girişimcilere yönelik KOSGEB des-
tekli girişimcilik eğitimlere ilişkin haberlerin yanısıra, komisyon üyelerimizin kale-
me aldığı, farklı konuları gündeme getiren makaleleri ilgi ve keyifle okuyacağınıza 
inanıyorum.

Dergimizin hazırlanmasında emeği geçen tüm komisyon üyelerime teşekkür ediyo-
rum. 2019’un tüm GAGIAD ailesine ve ülkemize sağlık, mutluluk ve başarı getirme-
sini temenni ediyorum. 

İLK GÜNKÜ HEYECANLA, 
GURURLA VE ONURLA…
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Eğitim ve Çevre Fonu8

Sayın Eğitim ve Çevre Gönüllüsü

GAGIAD Eğitim ve Çevre Fonu Sertifikaları tasarımı yenilendi... Özel 
günlerinizde siz de eğitime ve çevreye katkıda bulunun, fark yaratın.

Özel günlerinizde eğitim ve çevre fonu sertifikası göndermek için 
dernek merkezimiz ile irtibata geçebilirsiniz.

Not:  5 adet fidan sertifikası “50 TL” - Pano bedeli “75 TL”



Neler hatırlıyorsunuz?
Bir de 25 yıla neler sığdırdığınızı düşünmenizi rica 
edeceğim.
İnsanın hayatında 25 yılın çok kıymetli olduğunu 
düşünüyorum.
Göz bebeğimiz GAGİAD için de durum pek farklı değil.  
Nejat Başkanın güzel bir benzetmesi vardır. Der ki GAGİAD 
bir çocuk olsaydı bugün 25 yaşında bir delikanlı veya 
hanımefendi olmuştu. 
Kurucu Başkanımız Adil Sani Konukoğlu ve 43 arkadaşı 
1993 yılında bu yola çıktığında ortak sevdaları Gaziantep 
etrafında toplandılar ve bugün 25 yaşına gelmiş bu genci 
birlikte büyüttüler.  
Amaçları yaşadığımız topluma olan borcumuzu organize 
bir çaba ile geri ödeyebilmekti.
25 yıldır bu dernek ilk günkü prensiplerinden ödün 
vermeden, doğrularından sapmadan hep daha iyiye doğru 
ilerlemeye, etrafına ışık saçmaya, heybesinde güzel anılar 
biriktirmeye devam etti.  
Anlatır mısınız desek bu salondan ne hikayeler çıkar…  Ne 
sevinçler, mutluluklar, başarılar ve hüzünler bu çatı altında 
paylaşılmıştır.
Doğru zeminde, doğru kişilerle, doğru hedefe yükselen her 
iş er yada geç başarıya ulaşıyor.
Bugün geldiğimiz nokta için, başardıklarımız için 
hepimiz geçmiş dönem başkanlarımıza, kadınlar kurulu 
başkanlarımıza, kıymetli gold üyelerimize ve eşlerine, 
üyelerimize ve eşlerine çok şey borçluyuz.
Eğer ortada bir değer varsa bu hep birlikte yaratıldı.
Bu değer yaratılırken ortaya koyulan ruh ve sevda 
kuşaktan kuşağa özenle aktarıldı, imkanlar artmış olsa da 
derneğimize gösterdiğimiz özenden hiçbir şey eksilmedi.
Aynı ruh üzerinde yükselen GAGİAD şehrimize hakim 
olan birlik ve beraberlik ruhunun doğduğu kuruluşlardan 
olmanın yanı sıra aynı zamanda bir okul olma özelliği ile 
şehrimize oda başkanları, milletvekilleri ve toplum liderleri 
kazandırmaya devam etti.  
Geçmişte olduğu gibi gelecekte de GAGİAD için farkı üyeleri 
yaratacaktır.  Titizlikle seçtiğimiz üyelerin bu ailenin 
uyumlu birer parçası olması ve derneğe değer katmaları 
bizler için çok kıymetli.
Gold üyelerimiz, aktif üyelerimiz, yeni üyelerimiz ve üye 
eşlerimizin derneğe sürekli katkı koyması, aynı çatı altında 
buluşması bizler için büyük önem taşıyor.
Nerede okuduğundan ziyade kimlerle okuduğunun 
önemli olduğunu düşünen, networkün hayatımızdaki 
vazgeçilmez yerini iyi bilen birisi olarak derneğimizin 

hepimize, şehrimize ve toplumumuza hizmet etmenin yanı 
sıra kıymetli tanışıklıklar ve daha da önemlisi dostluklar 
edinmek için çok doğru bir adres olduğunu düşünüyorum.
Şimdi ailem olarak gördüğüm, en yakın görüştüğüm 
dostlarımın hepsini bu dernekte tanıdım, sosyal çevremin 
çoğunu bu dernek sayesinde edindim.
Yani demek istiyorum ki, eğer siz bu derneğe bir şeyler 
vermeye hazırsanız, emin olun ki dernek de size kat ve kat 
fazlasını geri vermeye hazır.  Bu iki yönlü bir yol. 
Parçası olduğumuz derneğimizin lütfen kıymetini iyi bilelim, 
bize sunduğu imkanlardan sonuna kadar faydalanalım ve 
parçası olduğumuz topluma borcumuzu ödemek için doğru 
yerde olduğumuzu unutmayalım.  
Bu vesile ile varlıkları ile bize güç veren, destek olan geçmiş 
dönem başkanlarımız ve kadınlar kurulu başkanlarımıza, 
derneğimize değer katan değerli üyelerimize, yönetim 
kurullarında özveri ile birlikte çalıştığımız arkadaşlarıma 
ve bu derginin size ulaşmasında çok kıymetli emekleri olan 
Basın Yayın Komisyonumuza teşekkür etmek isterim.   
Sizler bizim ilham kaynağımızsınız.

Nice 25 yıllara...

Bora Tezel
Yönetim Kurulu Başkanı 
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25 yıl geçmişi düşünmenizi 
rica edeceğim…



ÜZENLENEN geceye Gaziantep Sa-
nayi Odası Başkanı ve GAGIAD Ku-
rucu Başkanı Adil Sani Konukoğlu, 
Gaziantep Milletvekili ve GAGIAD 
2.Dönem Yönetim Kurulu Başkanı 
Nejat Koçer, Gaziantep Sanayi Odası 
Meclis Başkanı ve GAGIAD 3.Dönem 
Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Topçuoğlu ile birlikte GAGIAD önceki dönem Yönetim 

Kurulu Başkanları ve önceki dönem Kadınlar Kurulu 
Başkanları katıldı.
Gecede, GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri, Kadınlar Kurulu Başkanı Müge 
Tezel ve Kadınlar Kurulu Üyeleri ile GAGIAD üyeleri ve 
eşleri yer aldı.
Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve Kadınlar Kurulu 
Başkanı Müge Tezel’in açılış konuşmaları ile başlayan 
GAGIAD 25.Kuruluş Yıldönümü balosunda yoğun üye 

GAGİAD 25 YAŞINDA 
Gaziantep iş dünyasına katkıda bulunmak, genç sanayici ve iş adamlarının 
sorumluluklarını arttırmak ve dayanışma ruhunu geliştirmek yolu ile toplumun 
sosyo-ekonomik düzeyinin gelişimine katkıda bulunmalarını sağlamak amacıyla 
5 Temmuz 1993 tarihinde Adil Konukoğlu başkanlığında 44 kurucu üye ile 
kurulan GAGIAD kuruluşunun 25.Yıldönümünü düzenlediği balo ile kutladı.

Bizden haberler10
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katılımı ile gerçekleşen gecede Armoni Orkestrası ve 
Pop sanatçısı Işın Karaca sahne aldı.
Gecede, GAGIAD’ın kuruluşu, dünden bugüne gelişi-
mi konuşuldu eski ve yeni üyeler birbirleriyle tanıştı. 
GAGIAD ailesini bir araya getiren gecede, üyelerimiz 
birbirleriyle uzun uzun sohbet etti.
GAGIAD Eğitim ve Çevre Fonuna en çok bağış yapan 
üyemiz Gökhan Uçkun’a teşekkür plaketi verildi. 
Ardından GAGIAD ailesine katılan yeni üyelerimize 
rozet takdimi ile devam etti.

GAGIAD 25.Kuruluş Yıldönümü balosu yoğun üye 
katılımı gerçekleşti. Gecede Armoni Orkestrası ve 
Pop sanatçısı Işın Karaca sahne aldı.

Adil Sani Konukoğlu

Bora Tezel Müge Tezel
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Gecede, GAGIAD 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora 
Tezel ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, 
Kadınlar 
Kurulu Başkanı 
Müge Tezel ve 
Kadınlar Kurulu 
Üyeleri ile 
GAGIAD üyeleri 
ve eşleri yer aldı.

Bora - Müge Tezel, Emel - Şefik Atak

Bora Tezel, Eyüp Eruslu, Mustafa Topçuoğlu, Tuba Eruslu, Müge Tezel

Müge Tezel, Gülden - Davut Gül, Bora Tezel
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Bora Tezel, Şefik Atak, Selçuk - Şükran Yıldırım, Müge Tezel

Bora- Müge Tezel, Cevat Güllü

Bora Tezel, Davut Gül, Hakan Konukoğlu, Müge Tezel, Zeynep Konukoğlu

Bora Tezel, Gökhan Uçkun
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Bora Tezel, Yiğitcan - Jülide Konukoğlu, Müge Tezel

Bora Tezel, Mert Leblebici, Müge Tezel Bora Tezel, Yunus Karadağ, Müge Tezel, Özge Karadağ

Bora Tezel, Erman Erturhan, Müge Tezel
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MİLİMETRİK İLAN



AZIANTEP Genç 
Işadamları Derneği 
(GAGIAD) tarafın-
dan, Gaziantep Üni-
versitesinde düzen-
lenen ‘Mezun olmak 
yeterli mi?’ konulu 
panelde,konuşmacı 

Sadettin Saran öğrencilerle deneyim-
lerini paylaşıp, hayatın başarısına dair 
altın tavsiyelerde bulundu. GAÜN Mave-
ra Kongre ve Sanat Merkezi’nde Mezun 
olmak yeterli mi?’ konulu panelin mo-
deratörlüğünü GAGIAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel yaptığı söyleşide, 
GAÜN Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şeh-
mus Demir,Gaziantep Sanayi Odası Yö-
netim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi 
konuşmacı olarak yer aldı.

Panele GAGIAD üyeleri ve Gaziantep 
Üniversitesi öğrencileri katıldı.

“Fırsatların size gelmesini 
beklemeyin”

Panelin moderatörlüğünü yapan GAGIAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, “öğ-
rencilere, “Diplomalarınızı iyi değerlen-
dirin. Olgunlaşma ve hayata hazırlanma 
yolunda mücadeleye, öğrenmeye, yorul-
maya ve yoğrulmaya hazır olun. Bu yol-
culukta size en büyük katkı sağlayacak 

özelliğiniz yeni koşullara ayak uydurma 
ve fırsatları değerlendirme yeteğiniz 
olacaktır. Anthony Robbins bunu” Ha-
zırlıkla fırsatın bir araya gelmesi,bizim 
şans dediğimiz faktörü doğurur” şek-
linde özetlemiş. Önemli olan bir unsur 
ise kariyerinizin özel hayatınızı başarı 
ve huzurla desteklemesi.Kişisel ha-
yatını ve kariyerini başarı ve huzurla 
destekleyebilenler bu yolculuğun asıl 
kazananları olacaktır” dedi. Kendi ha-
yatından örnekler vererek öğrencilere 
tavsiyelerde bulunan GAÜN Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Şehmus Demir, “Bazı-
ları şanslı doğmuştur derler ben buna 
inanan biri değilim. Felsefe olarak şansa 
inanmıyorum, şans dediğiniz şey sadece 
bir mazeret ve avuntudur. Şans yoktur, 
sadece fırsatlar doğduğu zaman hazır-
lıklı olmak vardır. Türkiye’nin neresinde 
okursanız okuyun, Türkiye’nin hangi 
ilinden, ilçesinden çıkarsanız çıkın eğer 
disiplinli çalışıyorsanız ve sabırla yolu-
nuzdan vazgeçmiyorsanız başarıyı bu-

Bizden haberler16

Gaziantep Genç Işadamları Derneği (GAGIAD) tarafından, Gaziantep Üniversitesinde 
düzenlenen ‘Mezun olmak yeterli mi?’ konulu panelde Saran Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı Sadettin Saran öğrencilerle tecrübelerini paylaştı.

MEZUN OLMAK YETERLİ Mİ?
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labilirsiniz” şeklinde konuştu. Gençlere 
tavsiyelerde bulunan Gaziantep Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan 
Ünverdi; “Başarımızın sırrı heyecanı-
mızı kaybetmemek” Kendinizi keşfedin 
ve oraya yatırım yapın. “Neyi gerçekten 
seviyorsunuz,neyi yapmaktan hoşla-
nıyorsunuz? Bunlara karar verin ve o 
alanda ilerleyerek başarı merdivenlerine 
adımlarınızı atın” dedi.

Saran Holding Yönetim Kurulu Başkanı 
Sadettin Saran ise “Ben başardım, siz 
de başarabilirsiniz” yaklaşımı ile dene-
yimlerini aktardı. Üniversiteden mezun 
olmanın iş yaşamında artık yeterli bir 
referans olmadığına vurgu yapan Saran, 
iş yaşamındaki kariyer süreci ile ilgili 
şu bilgileri verdi: “Çocukluğumdan beri 
sporla iç içe yaşadım. 1984-1985 yılları 
arasında Türk milli yüzme takımının 
kaptanı oldum. ABD’de okumaya da 
spor bursuyla gittim. Ailemden para al-
madığım için havuzda cankurtaranlık ve 
matematik hocalığı yaptım. University 
of Kentucky’de Makine Mühendisliği bö-
lümünü bitirdikten sonra 1987 yılında 
aynı okulda yüksek lisansımı tamamla-
dım. ABD’de eğitim gördüğüm yıllarda 
Kentucky Üniversitesi yüzme takımının 
kaptanlığını da yaptım. Üniversiteden 
mezun olduktan sonra ABD Arkansas’ta 
Ensco Environmental Services’de çalış-
maya başladım. 1988 yılında Türkiye’ye 
döndüm. Sonra kardeşlerimle Saran 
Holding’in temellerini attık. Saran Hol-
ding olarak, 1991 yılından beri, ağırlıklı 
uluslararası medya ve yayın ürünleri 

pazarlaması olmak üzere 6 ana sektör-
de, 30 şirketi ve 3 binin üzerindeki ça-
lışanımızla faaliyetimizi sürdürüyoruz. 
Insan odaklı sosyal sorumluluk projeleri 
ile yaşadığımız topluma sürekli pozitif 
katkı sağlamak, Saran Holding olarak en 
büyük önceliğimiz arasında yer alıyor.”

“Pes ettiğinizde kaybedersiniz”

Sadettin Saran konuşmasında, üniversi-
teli gençlere şu mesajları verdi: 
“Tüm iş yaşamınız boyunca asla pes et-
meyin. Ne zaman kaybedersiniz? Düştü-

ğünüzde değil pes ettiğinizde. Hayalleri-
nizin peşinden gidin. Kendinize hep bir 
hedef koyun. Ve o hedefe ulaşmak için 
hiç vazgeçmeden çalışın ve ilerleyin. 
Ben hayatımdaki hemen her şeyi spo-
ra, sporcu olmama borçluyum. Halen 
günde 2 saat spor yapıyorum. Iş yaşa-
mım boyunca spor yapmanın faydasını 
çok gördüm. Zaten ağırlıklı olarak spor 
odaklı bir iş yapıyoruz. Sizlere en büyük 
tavsiyem de budur”diye konuştu.

Mezun Olmak Yeterli Mi? konulu panel 
soru-cevap şeklinde son buldu.



KONOMİ Gündemi değerlendirme toplantı-
sına GAGIAD 2.Dönem Yönetim Kurulu Baş-
kanı ve Gaziantep Milletvekili Nejat Koçer, 
GSO Başkanı Adnan Ünverdi, GAGIAD geç-
miş dönem başkanları ve GAGIAD üyeleri 
katıldı.

Toplantıda konuşma yapan GAGIAD Yöne-
tim Kurulu Başkanı Bora Tezel; “Oyunun 

kuralları değişiyor, globalleşmenin yerini ticaret savaşları, 
ardına kadar açılan sınırların yerini yüksek duvarlar alıyor. 
Gelinen noktada hepimizin yarın ile ilgili kafasında soru işa-
retleri var ama öte tarafta ve daha önemli olarak bu ülkeye ve 
insanlarına; ülkemizin aydınlık geleceğine büyük inancımız 
var. Bu sorunların üstesinden en nihayetinde geleceğiz ancak 
çekilen sıkıntıların hem kamu hem de özel sektörün ders çı-
karmasına vesile olmasını, pozitif sonuçlar doğurmasını ümit 
ediyoruz” dedi.

Dünya Gazetesi Ekonomi Yazarı Uğur Civelek ise; “Ekonomide 
oldukça ciddi bir açmaz ile karşı karşıyayız. Döviz kuru ve ma-
liyet kökenli enflasyon baskılarındaki eğilimleri geriletmeye 

EKONOMİK GÜNDEMİ KONUŞTUK
Dünya Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hakan Güldağ ve Dünya Gazetesi 
Ekonomi Yazarı Uğur Civelek’in katılımlarıyla Ekonomi Gündemi 
değerlendirme toplantısı GAGIAD dernek merkezinde gerçekleşti.

Bizden haberler18

E
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel
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çalıştığımızda, umulan kaynak girişi gerçekleşmediği için eko-
nomi nefes almakta zorlanıyor. Yurtdışından kaynak girişi eko-
nomimizin toparlanması ve kredi mekanizmasının çalışması 
için çok önemli” dedi.

Dünya Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hakan Güldağ ise; ”Iş 
dünyası harcama önceliğini ve finansman tarzını sorgulamalı. 
Iyimserlik ya da kötümserlik anlatmaya alışmak anlamlı değil. 
Gerçekçi olmak önemli. Gerçeklikten koptuğunuzda risklere 

karşı korumasız kalabiliyorsunuz. Sebep sonuç ilişkisini kura-
madığınız bir şeyi öyle de böyle de olur dersek, riskler karşısında 
savunmasız kalabiliriz” yorumunu yaptı.

GAGIAD üyelerinin ekonomiye yönelik sorularının da yanıtlan-
dığı toplantı GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tarafın-
dan GAGIAD Ormanında Dünya Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni 
Hakan Güldağ ve Dünya Gazetesi Ekonomi Yazarı Uğur Civelek 
adına dikilen 27 fidan sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi. 

Hakan Güldağ, Bora TezelUğur Civelek, Bora Tezel
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ERGI açılışını, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin, 
Gaziantep 5. Zırhlı Tugay 
Komutanı Şefik Atak, 
Büyükelçi Adnan Keçeci, 
GAIB Başkanı Fikret 
Kileci, Empati Sosyal 

Sorumluluk Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı Hale Konukoğlu, Gaziantep 
Genç Iş Adamları Derneği Başkanı 
Bora Tezel birlikte kurdele keserek 
gerçekleştirdi. 

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şa-
hin, açılış törenindeki konuşmasında, 
Atatürk’ün “Benim naçiz vücudum elbet 
bir gün toprak olacaktır, fakat Türkiye 
Cumhuriyeti ilelebet payidar kalacaktır’’ 
sözünü hatırlatarak, Cumhuriyetimize 
sahip çıkmamız gerektiğini vurguladı.

Şahin; Empati Sosyal Sorumluluk Der-
neği Yönetim Kurulu Başkanı Hale 
Konukoğlu’na ve Gaziantep Genç Işa-
damları Derneği Yönetim Kurulu Baş-
kanı Bora Tezel’e Atamızı anmak amacı 
ile Gazianteplilerle böylesine güzel ve 
anlamlı sergiyi buluşturdukları için te-

şekkür etti. Empati Sosyal Sorumluluk 
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Hale 
Konukoğlu yaptığı açılış konuşmasında; 
“Bu anlamlı günde Gaziantep Genç Işa-
damları Derneği ile birlikte en kıymetli 
misafirimizi ağırlıyoruz. Hep beraber bu 
gururu, bu keyfi sergi açılışından sonra 
da yaşayacağız. Bu vesile ile başta Gazi-
antep Büyükşehir Belediyesine ve emeği 
geçen herkese teşekkürlerimizi sunuyo-
ruz.’’ dedi.

Gaziantep Genç Işadamları Derneği Yö-
netim Kurulu Başkanı Bora Tezel ise 
törendeki açılış konuşmasında şu söz-
lere yer verdi: “Bugün hepimiz için çok 

anlamlı ve duygu yüklü bir gün. Atamı-
zın ebediyete intikal edişinin 80. Yıldö-
nümünü bu sergi ile anıyoruz. Bu güzel 
sanat merkezini bize kazandırdığı için 
başta, Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin’e, katılımlarından 
dolayı; 5. Zırhlı Tugay Komutanı Şe-
rif Atak’a, Büyükelçi Adnan Keçeci’ye, 
GAIB Başkanı Fikret Kileci’ye ve serginin 
hazırlanmasında emeği geçen herkese 
teşekkürlerimi sunuyorum.’’

Mustafa Kemal Atatürk’ü ve aziz hatıra-
larını anmak amacı ile düzenlenen ser-
giye katılım ilk günden yoğundu. Sergi, 
10 gün boyunca devam etti.

Gaziantep Genç Işadamları Derneği ve Empati Sosyal Sorumluluk Derneği’nin 
ortak gerçekleştirdiği, Gaziantepli birçok sanatseverin koleksiyonlarından 
oluşan “Ata’ya Saygı Sergisi’’ 10 Kasım’da Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Sanat Merkezi’nde kapılarını ziyaretçilerine açtı.

S
ATA’YA SAYGI SERGİSİ
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Empati’li öğrenciler sergimizi ziyaret etti

Sanko Okulları öğrencilerinden 
sergimize büyük ilgi

Empati Ilkokulu öğrencileri Ata’ya Saygı sergimizi ziyaret ettiler. 
Empati Sosyal Sorumluluk Derneği ve Gaziantep Genç Işadamları Derneği’nin ortak gerçekleştirdiği, 

‘Ata’ya Saygı Sergisi’’ne öğrencilerin de ilgisi büyük oldu. Empati lkokulu Öğrencileri de, sergi 
kapsamında, ziyarette bulunarak, Atatürk’ün birbirinden güzel resimlerini görme fırsatı buldular.

EMPATI Sosyal Sorumluluk Derneği ve 
Gaziantep Genç Işadamları Derneği’nin 
ortak gerçekleştirdiği, Gaziantepli 
birçok sanatseverin koleksiyonların-
dan oluşan ‘’Ata’ya Saygı Sergisi’’ 10 
Kasım’da Sanat Merkezi’nde açılmış, 
20 Kasım’a kadar açık kalmıştı. Sergiye 

vatandaşların yanısıra öğrencilerin de 
ilgisi büyük oldu. Özel Sanko Okulları 
2.sınıf öğrencileri de öğretmenleriyle 
birlikte, sergimizi gezenler arasındaydı. 
Öğrenciler, sergiyi gezerken, öğretmen-
lerinden de birbirinden güzel resimler 
hakkında bilgi aldılar.

Özel Sanko Okulları öğretmen 
ve 2.sınıf öğrencileri, Ata’ya 

Saygı Sergimizi gezdi. 
Öğrenciler, resimleri ilgiyle ve 

dikkatle inceledi.
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AGIAD üyelerinden oluşan 
18 kişilik heyet ile Kordsa 
otomobil lastiği, Tofaş oto-
mobil üretim tesislerine 
katma değerli üretim ve 
markalaşma konularında 
başarı hikayelerini ince-
lemek amacıyla iş gezisi 

düzenledi. Kordsa TCF Üretim ve Yalın Grup 
Müdürü Mert Yüksel ve Iplik Üretim Grup 
Müdürü Suat Hayri Bekircan ziyaret esnasın-

GAGIAD Üyeleri, Türkiye’nin 
farklı sektörlerindeki Başarı 
Hikayelerini yerinde dinlemeye 
ve incelemeye devam ediyor.

G

Bursa ve Kocaeli
fabrika ziyaretleri
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da üyelerimize şirketin temel hedefi olarak katma değerli ve 
yenilikçi teknolojilerle ilerlemek şeklinde olduğunu bu hedef 
için müşterilerine, hissedarlarına ve çalışanlarına sürekli ya-
tırım yapmak olduğunu belirttiler. Keyifli geçen ziyaret plaket 
ve Kordsa adına dikilen 27 fidan sertifikasının takdimi ile sona 
erdi. 
Gezinin devamı Tofaş fabrikasına gerçekleştirilirken, Tofaş’tan 
Ismail Önol üyelerimize gezi esnasında Tofaş’ın dünyanın her 

bölgesinde müşteri ihtiyaçlarını tam anlamıyla karşılayan, he-
yecan verici arabalar ve teknolojiler üretmeyi hedefleyerek ça-
lışmak olduğunu anlattı. Önol ayrıca, oluşturdukları stratejik 
hedefler arasında; müşteri değeri yaratmak için üretim ve ileri 
ürün teknolojileri geliştirmek olduğunu belirtti.

Ziyaret; plaket ve Tofaş adına dikilen 27 fidan sertifikasının 
takdimi ile son buldu.
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VALI Ali Yerlikaya’nın ev sahipliğindeki resepsiyona GAGIAD’da davet edildi.
Resepsiyona Derneğimizi temsilen Başkanımız Bora Tezel ile Başkan 
Yardımcımız Cihan Koçer katıldı.

29 Ekim Cumhuriyet Bayramı etkinlikleri kapsamında 
Gaziantep Valiliği tarafından bir resepsiyon verildi.

GAGİAD Cumhuriyet 
Bayramı resepsiyonunda
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ÖRENDE konuşma yapan GAGIAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, 
“Eğitim verdiğimiz adaylardan çeşitli 
sektörlerden iş yaparak farklı başarı 
hikayeleri çıktı ve her zaman bu ko-
nuda destek olduk.Bu sene de eğitim 
verdiğimiz girişimci adaylarının da 
farklı sektörden iş yaparak başarı 
hikayelerine tanık olmayı temenni 

ederiz” ifadelerini kullandı.

KOSGEB Gaziantep Müdürü Dr.Sadık Gözek ise KOSGEB 
desteklerinden bahsederek, “Eğitimi bir çok kurum ve 
kuruluşla yapıyoruz fakat; eğitime önem vermek hem 
katılımcıların seçimi aşamasında hem de eğitmenin se-
çilmesi aşamasında bizler için çok önemli. Bu bahset-
tiklerimiz ne kadar iyi olursa nihai çıtanın da o kadar 
yükseldiğini görüyoruz.” dedi.

Tören belgeyi almaya hak kazanan girişimci adayları-
na iş fikirleri sorularak sertifikalarının Bora Tezel ve 
Dr.Sadık Gözek tarafından verilmesiyle sona erdi.

Girişimcilik eğitimleri sürüyor
KOSGEB uygulamalı Girişimcilik 
Eğitimlerinin sertifika töreni 
GAGIAD dernek merkezinde yapıldı. 
GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel ve KOSGEB Gaziantep 
Müdürü Dr.Sadık Gözek’in 
katılımlarıyla gerçekleşen törende 
kursiyerlerin sertifikaları verildi.

T
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HAFTA devam eden eğitim progrmında, 
Tamer Dövücü Optimum Denge Modelini 
anlattı. Ilk olarak Türkiye’de geliştirilen 
bu felsefenin, psikoterapi ve kişisel ge-
lişimi birleştiren yeni “Yaşam Modeli” 
olduğu vurgusunu yapan Tamer Dövücü, 
ODM’nin bireyi, ailenin, kurumların ve 

hatta toplumların nasıl ulaşacağından bahsetti. Dövücü 
“Sorunları kişiye özgü ama sistemik olarak ele alan ODM 
eğitim hayatında, sağlıkta, psikoterapide, aile sorunlarında, 
gençlik ya da kadın sorunlarında, iş hayatının tüm aşama-
larındaki sorunlarında uygulanabilir çözümler yaratabil-
mektedir” dedi.

GAGIAD üyelerinin katılımıyla gerçekleşen OGM progra-
mında Tamer Dövücü ayrıca katılımcıların merak ettiği so-
rulara da açıklık getirdi.

GAGIAD Üyeleri, Optimum Denge Modeli(ODM) Eğitmeni Tamer 
Dövücü’nün sunduğu eğitim programında bir araya geldi.

GAGİAD Üyeleri Optimum Denge 
Modeli Eğitimi’nde buluştu

2
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AGIAD Yönetim Kurulu ve üyeleri, avukat üyelerimizBahar Durakoğlugil, 
Doğan Canbolat, Ece Tepe, Gökhan Uçkun, Yılmaz Atay’ın konuşmacı 
oldukları ‘Arabuluculuk’ konulu bilgilendirme toplantısında bir araya 
geldi. Toplantıda avukatlarımız, “Arabuluculuk nedir? Arabuluculuk hangi 
durumlarda işe yarar?Arabuluculuğun tarafsız olduğu konular, Uzlaştırma 
ile arabuluculuk arasındaki farklar” hakkında bilgilendirme yaptı.
Bilgilendirme toplantısı ve soru cevapların ardından GAGIAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel’in avukatlarımıza teşekkür konuşması ve hatıra 

fotoğrafı ile sona erdi.

GAGIAD Yönetim 
Kurulu ve Üyeleri 

Arabuluculuk 
Bilgilendirme 

Toplantısı’nda bir 
araya geldi.

Üyelerimize
arabuluculuk bilgilendirmesi

G
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HMET Nedim Narlı tarafından fi-
nansal risk analizi, işletmelerde kriz 
yönetimi metotları, dünya piyasaları 
ve finansal kıyaslamalar, mali kriz-
lere karşı önümüzdeki dönemlerde 
alınacak tedbirler, uluslararası ticaret 
finansmanı ve risk yönetimi konula-
rında bilgi verildi. 

Nedim Narlı, “bir işletmenin maliyetlerini azaltmak ve ra-
kiplerine göre üstün kılacak maliyet yönetimi araçlarının 
kullanımı” olarak tanımladığı stratejik maliyet yönetimi-
nin, hem finansal hem de rekabet avantajı sağlamak üzere 
birden fazla ve birbiri ile uyumlu maliyet yönetim süreçleri 
olarak ifade edilebileceğini vurguladı. Narlı, “Günümüzde 
maliyetleri düşürürken aynı zamanda da işletmenin stra-
tejik konumunu güçlendirmek amacını taşıyan stratejik 
maliyet yönetimi sürecini, geleneksel maliyet ve yönetim 
muhasebesi araçları ile yerine getirme imkanı ortadan 
kalkmıştır” diye konuştu. Nedim Narlı, söyleşinin sonunda, 
üyelerimizin sorularını da yanıtladı.

Rönesans Değişim ve Yönetişim Bilimleri Enstitüsü Yönetim 
Danışmanı Ahmet Nedim Narlı, GAGIAD üyeleri ile söyleşi yaptı.

Ahmet Nedim Narlı 
üyelerimizle söyleşi yaptı

A
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GAGİAD ailesi, geleneksel hale gelen sinema 

etkinliğinde biraraya geldi. GAGİAD üyeleri, 

vizyona yeni giren ve Ata Demirer’in başrolünü 
oynadığı “Hedefim Sensin” adlı filmi 

seyrettiler. Yönetim Kurulu üyeleri, Kadınlar 
Kurulu üyeleri ve üyelerimizin katıldığı 

etkinlik kapsamında, stres atan üyelerimiz 
keyifli anlar yaşadı.

Sinema keyfi
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ÖBEKLİTEPE’DE, rehber eşliğinde ge-
çen gezide, bölgenin tarihçesi ile ilgili 
bilgiler verildi. GAGIAD üyelerine veri-
len bilgilerde,  “Göbeklitepe buluntu-
larının sergilendiği Şanlıurfa Arkeoloji 
Müzesinde öncelikle şehirden önce tapı-
nakların geldiğini öğrendik ve şaşırdık. 
Kalabalık toplulukların bir araya gel-

mesindeki birleştirici gücün inanç ve şölen eksenli olabi-

leceğini konuşmaya başladık. Çok küçük gruplar halinde 
gezen avcı-toplayıcılar, kalabalıklar halinde -sezonsal ola-
rak- burada toplanmaya ve şölenler yapmaya başlamışlar 
gibi gözüküyor. Inşa ettikleri tapınaklar avcı-toplayıcılar-
dan beklenmedik düzeyde bir organizasyon yeteneği, ör-
gütlenme kapasitesi, soyut düşünme becerisi gerektiriyor. 
Karşımıza sanıldığı gibi ilkel değil, aksine son derece kar-
maşık topluluklar olarak çıktılar.” Keyifli geçen gezi hatıra 
fotoğrafıyla son buldu.

GAGIAD üyeleri, keşfedildikten sonra dünya çapında ilgi gören 
Göbeklitepe’ye düzenlenen geziye katıldılar.

Göbeklitepe’ye
GAGİAD çıkarması

G
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AZİANTEP Genç Işadamları Derneği 
(GAGIAD) tarafından Merkez Ortaokulu’na 
laboratuvar malzemesi ve kitap eksikleri 
tamamlandı. Bu sebeple gerçekleşen 
ziyarette konuşma yapan Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel; GAGIAD olarak 
bugüne kadar olduğu gibi bugünden 
sonra da eğitime önem ve destek vermeye 

devam edeceklerini söyledi. Tezel “Eğitim sürecinde 
yeterli ve eşit imkanlara sahip olmayan okullara ulaşarak, 
öğrencilerin eğitim hayatlarındaki ihtiyaçlarını gidermek 
derneğimiz için çok önem taşımaktadır, çocuklarımıza 
hayırlı uğurlu olsun” diye konuştu. 

Araban Merkez Ortaokulu Müdürü Mesut Salman ise, 
GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel’e teşekkürlerini 
iletirken, ziyaret hatıra fotoğrafı çekimi ile sona erdi.

Sosyal Sorumluluk32

Gaziantep Araban Merkez Ortaokulu 
laboratuvar malzemesi ve kitap bağışında 
bulunmak üzere ziyaret edildi. Ziyarette 
GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel, Yönetim Kurulu Üyeleri ve GAGIAD 
üyeleri hazır bulundu.

Eğitime destek için 
Araban’dayız

G
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GAZİANTEP’İN düşman işgalinden 
kurtuluşunu büyük bir gururla kutlu-
yoruz. Bu zafer atalarımız sayesinde 
büyük bir mücadele sonucunda omuz 

omuza vererek yazılmıştır.

Gazi şehrimizin düşman topraklarından kurtuluşu, 
bir milletin birbirine el ele vererek kazandığı, top-
rakları için savaştığı bir gurur tablosudur.

Gururla yaşamış olduğumuz bu topraklarda bu zaferi 
büyük bir coşkuyla kutlarken, atalarımız sayesinde 
elde ettiğimiz bu topraklara, birlik ve beraberliğimizi 
sağlam temeller üzerine kurmalıyız ki; Gazi şehrimiz 
ve ülkemiz her zaman gençlerimizle beraber güçlü 
adımlarla yoluna bu şekilde devam etsin.

Gaziantep şehri her sene kendisini her açıdan geliş-
tiren bir şehir olma yolunda ilerlemektedir. Her an-
lamda Gaziantep şehrimiz için yılmadan çalışmak ve 
üretmek bizler için önemli bir görevdir.

Bu duygu ve düşüncelerle kahraman Gazi şehrimi-
zin; 25 Aralık Gaziantep’in düşman işgalinden kur-
tuluşunun 97. Yıldönümünü kutlar, başta Mustafa 
Kemal Atatürk olmak üzere bütün silah arkadaşları-
nı rahmetle, minnetle anar ve tüm hemşerilerimizin 
Gaziantep Kurtuluş Gününü kutlarım.” dedi.

GAGIAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel; Gaziantep’in 
Kurtuluşunu Kutladı.
Tezel; “Gazi Şehrimizin 
Kurtuluşunun 97. Yıldönümü 
Kutlu Olsun.”

“Gaziantep’imizin Kurtuluşunun 
97.Yılını Gururla Kutluyoruz.”
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GAGIAD ailesi çocuklarla beraber 25 
Aralık Gaziantep’in kurtuluşunun 
97. Yıldönümünü için MSM’de 
kahvaltı açılışıyla beraber, Tahmis ve 
Milli Mücadele Müzesi’ne gidilerek 
keyifli bir haftasonu geçirildi. 
Milli Mücadele müzesinde rehber 
eşliğinde zamana yolculuk yapılarak 
GAGIAD üyelerine bilgi verilerek gezi 
hatıra fotoğrafıyla son buldu.

25 Aralık Gezisi
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GEÇMİŞTEN GÜNÜMÜZE GAGİAD
GAGIAD Anayasamızda belirlenen esaslar çerçevesinde, Atatürk ilkelerinin ışığı 

altında, Türkiye’nin demokratik ve planlı bir düzen içerisinde ekonomik, sosyal ve 
kültürel alanlarda gelişimine, Gaziantepli sanayici ve iş adamları olarak katkıda 

bulunmak, genç sanayici ve iş adamlarının sorumluluklarını arttırmak ve dayanışma 
ruhunu geliştirmek yolu ile toplumun sosyo-ekonomik düzeyinin gelişimine katkıda 

bulunmalarını sağlamak amacıyla kurulan bir dernektir.

TEMMUZ 1993 
tarihinde Adil Ko-
nukoğlu başkan-
lığında 44 kurucu 
üye ile kurulan 
GAGIAD’ın üye sayı-
sı, Nisan 2018 itiba-
riyle 270’e ulaşmış-

tır, bu sayı her geçen gün daha da 
artmaktadır.

GAGIAD’da bugüne kadar;
• Adil Konukoğlu (1993 – 1997 
Kurucu Başkan)
• Nejat Koçer (1997 – 1998 2. Dö-
nem Yönetim Kurulu Başkanı)
• Mustafa Topçuoğlu (1998 – 
1999 3. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı)
• Erhan Özmen (1999 – 2004 
4.ve 5. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı)

• Ataman Şerbetçi (2004 – 2006 6. 
Dönem Yönetim Kurulu Başkanı)
• Yaşar Erturhan (2006 – 2010 
7. ve 8. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı)
• Ertuğrul Teymur (2010 – 2012 9. 
Dönem Yönetim Kurulu Başkanı)
• Taner ÖZDURAK (2012 – 2016 
10.ve 11. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı)
• Bora TEZEL Yönetim Kurulu 
Başkanı

Bu kapsamda, hızla küreselleşen 
dünya üzerinde Türkiye’nin hak 
ettiği yeri alması için, üzerine dü-
şen görevleri yerine getirme gayreti 
içinde olan ve her türlü gelişmeyi 
ve yeniliği yakından takip eden 
GAGIAD, Türkiye’deki benzer ku-
ruluşlar arasında ISO-9002 Kalite 
Güvence Belgesi alan ilk kuruluş 

5
Adil Konukoğlu
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1. DÖNEM KADINLAR KURULU :Dilek Öğüt, Füsün İşsever, Dilek Topçuoğlu, Jülide Konukoğlu,
Ebru Çil, Halide Öztahtacı, Nükhet Mermer, Füsün Koçer, Sibel Memiş

1. DÖNEM YÖNETİM KURULU : Adil Konukoğlu, Ali Hakan Öztahtacı, Kamer İşsever,
Mahmut Çil, Selami Memiş, Yıldırım Mermer, Mustafa Topçuoğlu, Şakir Öğüt, Nejat Koçer

unvanını kazanarak bir ilke daha imza 
atmıştır.

Kuruluşundan bu yana yaptığı çalış-
malarla üyelerine ve Gaziantep’e ka-
liteli hizmetler sunmayı ilke edinen 
ve hep ilklere imza atmaya çalışan 
derneğimiz, her geçen gün daha da 
ileriye yürürken GIAF (Güney ve Gü-
neydoğu Genç Işadamları Federasyo-
nu) kurucu başkanlığını üstlenmiş; 
akabinde bir ilke daha imza atarak, 
45 GIAD’ın oluşturduğu, 5000’in üs-
tünde üyesi bulunan Türkiye Genç işa-
damları Konfederasyonu’nun (TÜGIK) 
başkanlığını üstlenmiş ve bu unvanı 
Gaziantep’e taşımıştır.
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Adil Sani KONUKOĞLU
1. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

GAGİAD Kurucu Başkanı
Olmak Bir Gurur

URUCU başkanı olmaktan onur 
duyduğum GAGIAD’ı, 25 yıl önce, 
5 Temmuz 1993’te 44 genç iş 
adamı bir araya gelip kurmuş-
tuk. GAGIAD kurulduğunda hem 
kurucuları hem de Gaziantep iş 
dünyasında pozitif bir etkileşim 
sağlamıştı.

GAGIAD, Anayasada belirlenen esaslar kapsamında, 
Atatürk ilkeleri ışığında, Gaziantep’in ekonomik, sos-
yal ve kültürel alanlarda gelişimine, sanayici ve iş 
adamları olarak katkıda bulunmak, genç sanayici ve iş 
adamlarının sorumluluklarını artırmak ve dayanışma 
ruhunu geliştirerek toplumun sosyo-ekonomik düzeyi-
nin gelişimine katkı sağlamak amacıyla kuruldu.

Geride bıraktığımız 25 yılda neler yaptığımıza baktığı-
mızda, Gaziantep’in sanayileşme sürecinin yanı sıra, 
sivil toplum kuruluşlarının gelişimine de hatırı sayı-

lır katkı sağladığımızı görüyorum ve ne kadar önemli 
adım attığımızı daha iyi anlıyorum.

GAGIAD, üyeleri arasında dayanışma ve aynı amaç 
uğruna mücadele etme kültürünü geliştirdiği gibi, iş 
dünyasının ve kentin sorunlarına çözüm bulma konu-
sunda da çok ciddi bir platform görevi üstlendi.

Gençlerden oluşan dinamik üye profilinin de etkisiy-
le olsa gerek, her zaman birlik beraberlik içinde güzel 
çalışmalar gerçekleştiren GAGIAD’ın kurucu başkanı 
olmak her zaman gururum olmuştur. Birlikte yola çık-
tığımız ve sonradan bu aileye katılan arkadaşlarım, bu 
gururun mimarlarıdır.

GAGIAD yönetimlerinde görev alan arkadaşlarımızın 
tamamı büyük bir özveri ile çalışıp bayrağı daha yuka-
rılara çıkarmanın mücadelesini verdiler, çok güzel iş-
ler yaptılar, kente değer kattılar. Kendilerine teşekkür 
ediyorum.

K
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Nejat KOÇER
2. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

‘GAGİAD bir okuldur’
URULDUĞU ilk günden itibaren sa-
hip olduğu vizyon ve gerçekleştirdiği 
çalışmalar ile Gaziantep’in en dina-
mik ve başarılı sivil toplum kuruluş-
ları arasında kendisine sağlam bir 
yer edinen Gaziantep Genç Işadam-
ları Derneği’nin 25. kuruluş yıldönü-
münü kutluyorum.

1993 yılında kurularak çıkılan yolda, kurucu üyesi olmak-
tan ve 2.dönem yönetim kurulu başkanlığını yapmış ol-
maktan büyük onur ve mutluluk duyuyorum.

Tarihi ve kültürü yüzyıllar öncesine dayanan Gaziantep’in 
25 yıl önce kurulmuş olan en önemli STK’sı GAGIAD,   iş 
dünyamızın genç temsilcileri sayesinde bu süreçte 
Gaziantep’in enerjisine ve potansiyeline yakışır bir perfor-
mans sergilemiştir. GAGIAD gençlerimizi iş dünyasına ve 
hayata hazırlayan bir okul durumuna gelmiştir. GAGIAD 
geçmişine sahip çıkan şehrini geleceğe taşımayı görev sa-
yan yenilikçi bir vizyondur. 

Yaptığı toplantılar, düzenlediği konferans ve organizasyon-
lar ile üyelerinin yanı sıra Gaziantep iş dünyasını ve giri-
şimcileri bir araya getirerek bilinçlendiren, rehberlik eden 
GAGIAD, sivil toplum kuruluşu olmanın bir adım ötesine 
geçerek kendi kültürünü oluşturmuş ve bir büyük aile ol-
mayı başarmıştır.

Sahip olduğu ISO belgesi; kuruluş gayesine olan inancının 
ve bu doğrultuda ortaya koyduğu çalışmaların kalitesinin 
tescilidir. Türkiye’nin ilk ISO 9000 belgeli derneği ünvanı-
na sahip olmuştur. Şehrimiz Gaziantep ve ülkemiz için taş 
üstüne bir taş daha nasıl koyabiliriz anlayışıyla bir araya 
gelerek kurduğumuz GAGIAD’ın aynı bilinçle, emin adım-
larla ilerleyerek büyüdüğüne şahitlik etmekten büyük se-
vinç duyuyorum.

GAGIAD ailesini çeyrek yüzyılı geride bırakmasından dola-
yı tebrik ediyor, başarısının, birlik ve beraberliğinin daim 
olmasını diliyor bugüne kadar görev yapmış tüm başkanla-
ra, yönetim kurulu üyelerine ve dernek üyelerimize dernek 
çalışanlarımıza tebrik ve teşekkürlerimi sunuyorum.

K
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Mustafa TOPÇUOĞLU
3. Dönem Yönetim
Kurulu Başkanı

GAGİAD, Gaziantep’in önemli 
bir markası ve değeridir

ER kentin kendine özgü mar-
kaları ve değerleri vardır. Bu 
markalar ve değerler, o kentin 
gelişmesinde, kalkınmasında, 
vizyon ve kimlik kazanmasın-
da önemli bir rol üstlenirler.

Gaziantep Genç Işadamları 
Derneği de bu anlamda, kenti-

mizin önemli bir markası, kıymetli bir değeridir. 1993 
Yılında kurduğumuz derneğimizin bugün projelerle 
ve başarılarla dolu çeyrek asrı geride bıraktığını gör-
mek son derece mutluluk verici.

Yaşadığımız topluma, ülkemize, şehrimize, mesleği-
mize ve insanlığa karşı görevlerimiz vardır. Bu görev-
lerimizi sivil toplum örgütleri ve sosyal sorumluluk 
projeleri aracılığıyla hayata geçiririz. GAGIAD da, bu 
düşünce ile kuruldu.

Hızla küreselleşen dünyada, ülkemizin ve kentimizin 
hak ettiği yeri alması için demokratik, ekonomik, sos-
yal ve kültürel alanlardaki gelişimlere katkıda bulun-
mak amacıyla kurulan derneğimiz, 1993 yılından bu 
yana genç işadamları için bir okul gibi faaliyet gös-
tererek, genç işadamlarımızın kişisel gelişimlerinin 
ve sorumluluklarının artmasına, dayanışma ruhu ve 
işbirliği gibi değerlerin büyümesine yol açmıştır.

Aynı zamanda bir sivil toplum kuruluşu olan GAGIAD, 
yaşadığı topluma karşı kendini her zaman sorumlu 
hissetmiş, gerçekleştirdiği başarılı sosyal sorumluluk 
projeleri ile de kentimizin eğitim, sağlık, kültür ve sa-
nat alanında gelişimine katkıda bulunmuştur.

Gazi kentimizin adeta göz bebeği kurumlarından biri 
olan Gaziantep Genç Işadamları Derneği’nde, 1998-
1999 yıllarında 3. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı 
olarak görev yapmış olmanın mutluluğunu ve guru-
runu her zaman yaşıyorum.

GAGIAD’da bugüne kadar yönetim kurulu başka-
nı olarak görev yapan Adil Konukoğlu, Nejat Koçer, 

H
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Erhan Özmen, Ataman Şerbetçi, Yaşar Erturhan, Ertuğrul 
Teymur ve mevcut başkanımız Bora Tezel ile birlikte bugü-
ne kadar görev alan yönetim kurulu üyelerimiz, kadınlar 
kurulu üyelerimiz ve tüm üyelerimize verdikleri emekten 
ve katkılarından dolayı teşekkür ediyorum.

Çeyrek asrı geride bırakan ve her geçen gün daha da bü-
yüyen GAGIAD’da bugün ikinci kuşağın sadece üye olarak 
değil, aynı zamanda yönetim kademelerinde de yer aldığı-
nı görmek, geleceğimiz adına gurur verici bir durum. Yeni 
neslin, 25 yıl önce kurduğumuz derneğimizi daha da bü-
yüterek, geleceğe taşıyacaklarına, Gaziantep için, ülkemiz 
için bugüne kadar olduğu gibi bugünden sonra da hep ilk-
leri gerçekleştireceklerine şüphem yoktur.

Gençlik önemli. Gençlik demek gelecek demektir. Gelecek 

denildiğinde de aklımıza, hızla gelişen teknolojiler, yapay 
zeka ve dijitalleşme gibi kavramlar gelmektedir. Genç işa-
damlarımız, kendilerini bugünün şartlarına göre değil, 10-
20 yıl sonrasının yani geleceğin şartlarına göre hazırlama-
lı. Üyesi olmaktan gurur ve mutluluk duyduğumuz, büyük 
bir aile olan Gaziantep Genç Işadamları Derneğimizin bu 
alanda genç işadamlarımıza yeni ufuklar açacağına ve on-
ları geleceğe en iyi şekilde hazırlayacağına inancım tamdır.

Gelecekte de dünya sahnesinde güçlü bir Türkiye’nin ol-
ması için için, güçlü bir ekonomiye ihtiyacımız vardır. Bu 
nedenle ülkemiz için, insanlık için daha çok çalışmalı, 
üretmeli ve dünya ekonomisine yön vermeliyiz. Bu vesile 
ile Gaziantep Genç Işadamları Derneğimizin kuruluşunun 
25. yıldönümünü kutlar, bu başarıda emeği geçen herkese 
bir kez daha teşekkür ederim.

Gençlik önemli. Gençlik demek gelecek demektir. Gelecek denildiğinde de 
aklımıza, hızla gelişen teknolojiler, yapay zeka ve dijitalleşme gibi kavramlar 
gelmektedir. Genç işadamlarımız, kendilerini bugünün şartlarına göre değil, 
10-20 yıl sonrasının yani geleceğin şartlarına göre hazırlamalı. Üyesi olmaktan 
gurur ve mutluluk duyduğumuz, büyük bir aile olan Gaziantep Genç Işadamları 
Derneğimizin bu alanda genç işadamlarımıza yeni ufuklar açacağına ve onları 
geleceğe en iyi şekilde hazırlayacağına inancım tamdır.
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Erhan ÖZMEN
4. ve 5. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

GAGİAD kentin sivil 
örgütlenme okuludur

OPLUMLARIN gelişmişlik göstergelerinden 
biridir sivil örgütlenme.  

Hiç şüphesiz Gaziantep, her yerde başarıları 
ile adından söz ettiren, genlerine işlemiş bir 
girişimcilik kültürüne haiz özel bir iş dünya-
sına sahiptir. Özel bir kültürü, fark yaratan 
bir karakteri vardır. Tuttuğunu koparan, ce-
sur, girişimci, yılmayan, toprağına bağlı bir 

anlayışla çalışır kenti için.

Başarı da bu kültürü yaşatabildiğimiz, geliştirebildiğimiz, çağa 
adapte edebildiğimiz ölçüde yani kültürü sürdürülebilir kıldı-
ğımız müddetçe bize yol arkadaşlığı ediyor. 

Bu kültürün sürdürülebilirliğine en büyük katkıyı da hiç şüp-
hesiz Gaziantep Genç Işadamları Derneği yapıyor. 

Kurucu üyelerinden biri olmaktan, 2 dönem başkanlık yap-
maktan onur duyduğum GAGIAD, bu kültürün ancak gençlerle 
devam edebileceğini keşfetmiş, bunun da sivil örgütlenme ile 
mümkün olduğunu içselleştirmiş bir Sivil Toplum Örgütüdür.

GAGIAD’ın 25 yılda hayat verdiği projeleri, faaliyetleri anlat-
mak değil niyetim. Dikkatinizi çekmek istediğim nokta buranın 
gerçekten Gaziantep’in sivil örgütlenme kültürüne sunduğu 
katkıdır.

Ticaret Odası, Sanayi Odası gibi Gaziantep ticari hayatının çatı 
kuruluşlarında, meslek örgütlerinde birçok ulusal ve uluslara-
rası STK’da gerek başkan, gerek yönetim kurulu üyesi gerekse 
meclis üyesi olarak yer almış ve hâlihazırda yer alan birçok GA-
GIAD üyesini görmek mümkün. Keza siyasete atılmış ve başarı 
ile mecliste Gaziantep’i temsil eden üyeler de var. Hepsinin, 
hepimizin başarısının sırlarından biri de GAGIAD ekolünden 
geliyor olmamız, o havayı teneffüs etmemizdir.

Bu da gösteriyor ki GAGIAD, bir dernek olmaktan öte bu kentin 
sivil örgütlenmesinde adeta bir okuldur, ekoldür. 

GAGIAD’a başarıyla dolu nice 25 yıllar diliyorum.

T
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Yaşar ERTURHAN
7. ve 8. Dönem
Yönetim Kurulu Başkanı

Başarıyla 25 yıl
ERİYE dönüp baktığımızda 25 Yıl önce kuru-
cular kurulu tarafından dikilen bir fidan 25 yıl 
sonra kökleri sağlam ve on yıllar boyunca yaşa-
yacak ulu bir çınara dönüştüğünü görmekteyiz.
25 yıl boyunca GAGIAD’ın kuruluş prensip ilke 
ve kurumsallık yaklaşımını günümüze taşıyan 
bu süreç zarfında görev yapmış Başkanlarımıza 
yönetim kurulu üyelerine ve Komisyon Başkan-
ları ve üyelerine teşekkürü bir borç biliyorum.

 Yine aynı şekilde 25 yıl boyunca özverili ve fedakarca çalışmaları 
ile GAGIAD’ın gizli kahramanları olan Kadınlar Kurulu Başkanları-
mıza ve yönetim kurulu üyelerine ve komisyon Başkan ve üyeleri-
ne teşekkürü bir borç biliyorum.
 Geçtiğimiz 25 yılda GAGIAD üstlenmiş olduğu sosyal sorumluluk 
bilinci içinde sadece Gaziantep’e örnek olup toplumsal fayda ya-
ratmakla kalmayıp; Kendi kategorisi içinde Türkiye’nin dört bir 
yanında kurulu Genç iş adamı derneklerine de örnek ve öncü ol-
muştur.
GAGIAD geçtiğimiz 25 yılda “çırak olunmadan patron olunmaz” 
prensibinden hareketle usta çırak ilişkisinin en yoğun ve başarılı 
bir şekilde yaşandığı sosyo-kültürel bir eğitim merkezi olmuştur.
GAGIAD’ın başarısının temelinde gençlik ve idealizm vardır. Belirli 
bir entelektüel bilgi birikimine sahip genç insanların-işadamları-
nın bu bilgi birikimini ve potansiyel enerjilerinin toplum yararına 
harekete dönüştürmesiyle GAGIAD ve GAGIAD’ın başarısı ortaya 
çıkmıştır.
Şüphesiz toplumsal gelenek görenek, ahlaki ve etik değerlerin ko-
runarak yola devam edilmesi prensibi ve ayrıca GAGIAD’ın kendi 
üyeleri arasındaki sevgi-saygı, dürüstlük, çalışkanlık ve kurumsal 
disiplin GAGIAD’ın 25 yıllık bu uzun yolda başarısının en önemli 
kilometre taşları olmuştur.
Bayrak nöbeti şeklinde geçen 25 yılda bir önceki dönemden bayra-
ğı teslim alan arkadaşlar hep çok yüksek sorumluluk bilinci için-
de bayrağı hep bir üste koymuştur. Bu da geçmişte görev yapmış 
bizim gibi insanlar için en büyük mutluluk kaynağı olmaktadır. 
Zaten gelişmiş toplumların en temel özelliklerinden biriside kendi 
dost ve arkadaşlarının başarılarıyla onur ve gurur duymasıdır. 
GAGIAD‘ın 25 yılda toplum yararına yaptığı hizmet ve faaliyetlerin, 
gelecek 25 yılda yapacaklarının teminatı olduğuna inanıyorum. 
Yüksek ticari ve toplumsal ahlaki değerlere sahip eğitimli aramıza 
yeni katılan üyelerimizde bu inancımızı teyit etmektedir.
Farklı meslek guruplarından iş insanlarını bir araya getiren, Ga-
ziantep ekonomisinin iş ve ticaret yaşamının niceliksel olarak 
çok önemli bir yüzdesini oluşturan ve gücünü daima üyelerinden 
alan GAGIAD gelecekte de aynı disiplin ve heyecanla Gaziantep’te 
ve Türkiye kamuoyunda en güçlü sivil toplum örgütlerinden biri 
olma misyonunu başarıyla sürdüreceğine yürekten inanıyorum.

G
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Ertuğrul TEYMUR
9. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

Çeyrek asırlık
ulu çınar : GAGİAD

TEMMUZ 1993 yılında Adil Sani Konukoğlu öncü-
lüğünde 44 genç girişimci tarafından kurulan ve 
bugüne kadar her dönem öncülerin ve dinamiklerin 
buluşma noktası olan GAGIAD’ın 25’inci yılına büyük 
başarılarla ulaşmış olması, bu büyük ailenin birer 
ferdi olarak bizlere büyük mutluluk yaşatıyor.

Kuruluşundan bu yana ilkelerinden taviz vermeyen, 
Gaziantep ve Türkiye için üstün değer yaratan, çizgisini değiştirme-
yen bu büyük ailenin bir ferdi olmak, 2 dönem Yönetim Kurulu Baş-
kan Yardımcılığı ve 1 dönem Yönetim Kurulu Başkanlığı yapmak, en 
önemlisi göğsümde GAGIAD rozetini taşımak benim için her zaman 
büyük bir gurur kaynağı olmuştur.

GAGIAD bizler için her zaman bir okul olmuştur. Neredeyse her top-
lantımızda bizlere yeni şeyler öğreten ve artı değerler katan çok önem-
li bir buluşma noktasıdır. Güzel dostluklar edinmemizi ve yeni ufukla-
ra yelken açmamızı sağlayan bu dernek, bizim için hem bir okul hem 
de bizden sonraki nesillere bırakacağımız büyük bir mirastır.  Bizden 
öncekilerden devraldığımız bu bayrağı bizden sonraki nesillerin de 
başarıyla taşıyacağına inancım sonsuzdur.

Gaziantep’in ve Türkiye’nin en özel sivil toplum kuruluşlarından 
biri olan GAGIAD, hazırladığı raporlar ve yürüttüğü çeşitli girişimler-
le Gaziantep ve Türkiye’nin sorunlarının her zaman takipçisi olmuş 
ve çözümün bir parçası olmaya çaba göstermiştir. Kimseyi kırmadan 
ve incitmeden, yaşanan sorunları her zaman dile getiren ve bununla 
birlikte çeşitli çözüm önerileri de sunan bu büyük dernek, bana göre 
Gaziantep’in gelişiminde önemli görevler üstlenmiştir. Sıradan bir 
işadamları derneği olmak yerine, her dönem yönetiminde görev alan 
arkadaşlarımız ve dernek üyelerinin her biri taşın altına elini koymuş, 
Türkiye’nin parlak geleceğine giden zorlu yolu daha da aydınlatabil-
mek için canla başla çalışmıştır.

Ülkemizde yaşanan zor ve karanlık günlerde bir mum gibi etrafını ay-
dınlatmak için tüm üyeleriyle tek vücut olan bu güzide kuruluşumuz, 
inanıyorum ki her dönem daha da büyüyecek, her dönem önemli gö-
revler üstlenecek ve aydınlık bir gelecek için çok daha büyük katkılar 
sağlayacaktır.

GAGIAD ailesi olarak bizim önceliğimiz her zaman “Dünyada Türki-
ye, Türkiye’de Gaziantep’tir.’’ Vatan sevgisini her şeyden önde tutan, 
çizgisinden ödün vermeyen, enerjisini girişimcilikle birleştirerek 
Gaziantep’in geleceği için çalışan, ülkesi için değer yaratan GAGIAD 
’lılar olarak daha nice 25 yıllar kutlayacağımıza olan inancım tamdır.

5



4525. yıl özel

Taner ÖZDURAK
10. ve 11. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

GAGİAD’ın 25 yılda yaptıkları, 
yapacaklarının aynasıdır

AGİAD 25. yıl dediğimiz zaman as-
lında dönüp Gazi şehrimizin geç-
miş 25 yılına ve gelecek 25 yılına 
bakmamız gerekiyor. Yaptıklarıyla 
şehrimizin ekonomisine, sanatına, 
kültürüne ve sosyal yaşamına yön 
veren genç iş insanlarına güvenme-
nin ne kadar doğru bir karar oldu-
ğunu ortaya koyan mükemmel ötesi 

bir okuldur GAGIAD’ımız. Geçmiş 25 yılda yaptıkları 
önümüzde ki dönemlerde yapacaklarının aynasıdır.

6500 şehidimizin kanlarının son damlasıyla destan 
yazdığı Gaziantep’imiz ekonomi alanında yeni hikaye 
ve destanlar yazılmasının merkezi konumundadır.

Özellikle ve öncelikle kadına verdiği önem ve değer 
ile hep ön planda olmuştur. Yıllardır yeni kurullarıyla 
beraber kadınlar kuruluyla ortak çalışmış ve ortak ba-
şarılara imza atmıştır.

Eğitim vurgusunda hiç vazgeçmemiş ve vazgeçmeye-
cek bir anlayış içerisinde  yoluna devam etmiştir.

Aramıza yeni katılan ve zaman içerisinde  katılacak 
olan yeni bayan ve bay üyelerimizin  bu anlayış çerçe-
vesi ile çalışacaklarını düşünüyorum.

Üyesi olmaktan her zaman gurur duyduğum ve duya-
cağım GAGIAD’ımızın daha nice 25 seneleri yaşaması-
nı can-ı yürekten temenni ediyorum.

G



Her lokmamızda 
her adımımızda 

halkları olan 
Mustafa Kemal 

Atatürk ve silah 
arkadaşları ve aç, 
perişan bir halde 

memleketlerin, 
bağımsızlıklarını 

düşürmemek 
için var gücüyle 

direnen, savaşan 
o güzel insanlara 

selam olsun, hepsi 
ışıklarda uyusun.

Makale46

UGÜN 10 kasım, biraz 
önce saygı duruşunda 
bulunduk. Mümkün mü 
böyle sonsuz bir sevgi, 
mümkün mü her sene si-
ren sesini duyduğumuz-
da tüylerimizin diken 
diken olması, sesini duy-

duğumuzda gözlerimizin dolması ve her Sarı 
Zeybek’i izlediğimizde hıçkıra hıçkıra sanki 
ilk kez izliyormuşçasına ağlamak? Mümkün, 
sen varsan her şey mümkün ATAM. ve biz 
Gaziantepliler olarak, nüfus kayıtlı olduğun 
yeri Gaziantep seçerek bize bahşettiğin onur 
için sana şükranlarımızı sunuyoruz. Boşuna 
dememişler Gaziantep için, kahramanların 
yuvası diye. 

Ben hep ‘Ben Gazianteplileri nasıl gözlerin-
den öpmem ki, onlar yalnız Antep’i değil 
Türkiye’yi kurtardılar’ sözünü duyduğumda 
gururlanırdım. Senden övgü alan bir memle-
ketin çocuğu olmak beni her zaman daha da 
mutlu ederdi. Gerçektende o kahraman in-
sanlar, ünlü şiirde denildiği gibi ‘Türk’ün bir 
karış toprak parçası için destan yazmışlar’. 

Soğuk dememiş açlık dememişler o büyük 
kuşatmalar altında zerdali çekirdeğinden 
bile ekmek yapmış ama memleketini bırak-
mamış o muhteşem neslin çocukları olmak 
her zaman içimi titretti. Lafta değildi ki yaşa-
dıkları, savaştan sonra Antep’in halini bilen-
ler ya da anlatanlardan dinleyenler bunun 
bir mucize olduğunu vurgulayıp durmuşlar 
hep. Üstünden bu kadar yıl geçmesine rağ-
men biz bile o eski binalarda ki savaş izlerini 
görünce minnet duymuyor muyuz o vatanse-
ver insanlara?

Savaşırken bile saygıyı elinden bırakmayan 
ama memleketini de bırakmayan, söz verdi-
mi savaş durumunda bile olsa tutan o mert 
insanlar. Boşuna yazılmamış ‘Ben yumrukla-
rımla dövüşeceğim, yumruklarım memleket 
kadar büyük’ diye. Onlarda ki özgürlük ve 
bağımsızlık aşklarının karşısında saygıyla 
eğilmek lazım.

Her zaman ileriyi çok iyi gören Atatürk, An-
tep Harbi için görevlendirdiği ve çok yar-
dımları olan Kılıç Ali’yi meclis görevinden 
dolayı tekrar Ankara’ ya çağırırken kalmasını 
isteyen hatta ısrar eden, onsuz olmayacağını 
söyleyen Anteplilerden o kadar emin olmalı 
ki cevap olarak ‘savaş bir kişiye bağlanmaz’ 
demiştir ve tabi ki Gazilik unvanını verirken 
kimseye  ihtiyaç duymadan direnen Antepli-
lere ‘bu tek Türk şehri hiçbir yerden yardım 
görmeden, kendi kahramanlığı ile kendini 
kurtardı’ demesi de boşa değildi.  

Ne mutlu Türküm diyene ve ne mutlu Gazi-
antepli olmak, bu destanı yazanların çocuk-
ları olmak. Her lokmamızda her adımımızda 
halkları olan Mustafa Kemal Atatürk ve silah 
arkadaşları ve aç, perişan bir halde memlek
etlerini,bağımsızlıklarını düşürmemek için 
var gücüyle direnen, savaşan o güzel insan-
lara selam olsun, hepsi ışıklarda uyusun.

    Destan
Yazanların Şehri

DR. SİNA AKAN 
GÜMÜŞBURUN B
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Gaziantep Genç Işadamları Derneği(GAGIAD) Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel beraberinde 13.Dönem Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte Sivas 
Valiliği’nden Gaziantep Valiliği’ne atanan, Sayın Davut Gül’ü makamında 

ziyaret edip, hayırlı olsun temennisinde bulundular.
ÖRÜŞME esnasında GAGIAD Yönetim Ku-
rulu Başkanı Bora Tezel, GAGIAD olarak 
en büyük önceliklerinin Gaziantep halkı 
ve şehri olduğunu, 25 yıldır olduğu gibi 
bundan sonra da Gaziantep için sanayi 
ve eğitim faaliyetlerini sürdüreceklerini, 
vurguladı. 
Tezel, ziyaretinde, Gaziantep her geçen 
gün gücüne güç katan, üretken bir şehir 

olduğunu belirterek, “13. Dönem Yönetim Kurulu olarak 
şehrimizin daha da başarılı olması için her türlü hizmete ve 
desteğe hazırız” dedi. Gaziantep Valisi Sayın Davut Gül ise, 
GAGIAD Yönetiminin ziyaretinden duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. 
Ziyaret, GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tara-
fından GAGIAD Ormanında Vali Davut Gül adına dikilen 27 
fidan sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

G

Yeni Valimiz Gül’e
tebrik ziyaretinde bulunduk
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5.Zırhlı Tugay Komutanı’mızı 
ziyaret ettik

ÖRÜŞME esnasında GAGIAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel; GAGIAD ailesi olarak en 
büyük önceliklerinin Gaziantep 
halkı ve şehri olduğunu, 25 yıl-
dır olduğu gibi bundan sonra da 
Gaziantep’e hizmet edeceklerini 
vurguladı. Tezel, Yönetim Kurulu 
olarak Gaziantep’in ve bölgenin 

sosyal,ekonomik gelişmesine ve ilerlemesine katkı 
sağlayacak her türlü projeye destek olacaklarını da 
sözlerine ekledi.

GAGIAD Yönetiminin nazik ziyaretlerinden duydu-
ğu memnuniyeti belirten 5.Zırhlı Tugay Komutanı 
Tuğgeneral Şefik Atak ise, GAGIAD’ın Gaziantep 
için önemli bir sivil toplum kuruluşunu olduğunu 
belirterek, bu kuruluşların daha fazla projelerde 
bulunması için birlik ve beraberlik içerisinde bir-
likte hareket etmelerinin daha faydalı olacağını 
belirtti.

Görüşme GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel tarafından GAGIAD Ormanında 5.Zırhlı Tugay 
Komutanı Tuğgeneral Şefik Atak adına dikilen 27 
fidan sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

GAGIAD Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Bora Tezel 
beraberinde 
13.Dönem Yönetim 
Kurulu üyeleri ile 
birlikte 5.Zırhlı 
Tugay Komutanı 
Tuğgeneral Şefik 
Atak’ı makamında 
ziyaret ederek, 
yeni görevi için 
tebrik etti ve başarı 
dileklerini iletti.

G
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GAGIAD Yönetim 
Kurulu Başkanı 

Bora Tezel 
beraberinde 

13.Dönem Yönetim 
Kurulu Üyeleri 

ile birlikte GAIB 
(Güneydoğu 

Anadolu Ihracatcı 
Birlikleri) Başkanı 

Fikret Kileci’yi 
makamında ziyaret 

ederek, yeni 
görevi için başarı 
dileklerini iletti.

GAİB’e tebrik ziyareti

İYARETTE, Gaziantep ekono-
misinin başarısı için ihracatın 
önemine dikkat çekilerek, ih-
racatımızın artmasına yönelik 
her türlü çalışmayı destekle-
yeceğimizin mesajı verildi. Ay-
rıca, iki kurum arasında yapı-
labilecek işbirliği projeleri de 

gündeme getirildi.

Görüşme; GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel tarafından GAGIAD Ormanında GAIB 
Başkanı Fikret Kileci adına dikilen 27 fidan ser-
tifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

Z
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5.Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Şefik Atak GAGİAD’ı ziyaret etti

ÖRÜŞME esnasında 5.Zırhlı Tugay Komutanı 
Tuğgeneral Şefik Atak, GAGIAD’ın Gaziantep için 
önemli bir sivil toplum kuruluşunu olduğunu 
belirterek, bu kuruluşların daha fazla projeler-
de bulunması için birlik ve beraberlik içerisinde 
birlikte hareket etmelerinin daha faydalı olaca-
ğını belirtti.

5.Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral Şefik Atak’ın 
nazik ziyaretlerinden duyduğu memnuniyeti belirten GAGIAD Yö-
netim Kurulu Bora Tezel, Yönetim Kurulu olarak Gaziantep’in ve 
bölgenin sosyal, ekonomik gelişmesine ve ilerlemesine katkı sağla-
yacak her türlü projeye destek olacaklarını sözlerine ekledi.

Görüşme hatıra fotoğrafı ile sona erdi.

5.Zırhlı Tugay Komutanı 
Tuğgeneral Şefik Atak, GAGIAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve 13.Dönem Yönetim 

Kurulu üyelerine GAGIAD Dernek 
Merkezinde ziyarette bulundu. 

G
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GAGİAD’dan GAOSB Başkanı 
Mustafa Topçuoğlu’na ziyaret 

ÖRÜŞME esnasında GASOB Başkanlığı’na 
atanan Sayın Mustafa Topçuoğlu OSB’de 
gerçekleştirilen çalışmalar, yeni dönem pro-
jeleri, sektörlere yönelik laboratuvarların 
kurulması ve savunma sanayine yönelik ko-
nularının ve ülke ekonomisinde yaşanan ge-
lişmeleri değerlendirdi.
GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, 

GAGIAD olarak en büyük önceliklerinin Gaziantep halkı ve şeh-
ri olduğunu, 25 yıldır olduğu gibi bundan sonra da Gaziantep 
için sanayi ve eğitim faaliyetlerini sürdüreceklerini, vurgula-
dı. Tezel, ziyareti sırasında şu sözlere yer verdi “Gaziantep her 
geçen gün gücüne güç katan üretken bir şehirdir. 13. Dönem 
Yönetim Kurulu olarak şehrimizin daha da başarılı olması için 
her türlü hizmete ve desteğe hazırız.Yönetim kurulu olarak 
Gaziantep’in ve bölgenin sosyal,ekonomik gelişmesine ve iler-
lemesine katkı sağlayacak her türlü projeye destek olacaklarını 
sözlerine ekledi.”
Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Mustafa Topçuoğlu ise, GAGIAD Yönetiminin  ziyaretinden 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, ortak akılla hareket ede-
rek yatırım, üretim, istihdam ve ihracatı artırmak için gayret 
göstermeye devam edeceklerini söyledi. 
Ziyaret, GAGIAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tarafın-
dan GAGIAD Ormanında Sayın Mustafa Topçuoğlu  adına diki-
len 27 fidan sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

Gaziantep Genç Işadamları Derneği(GAGIAD) Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel beraberinde 13.Dönem Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte GASOB 

Başkanlığı’na atanan Sayın Mustafa Topçuoğlu’na ve Yönetim Kurulu'na 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

G
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İyi Parti’den GAGİAD’a ziyaret
ZİYARETTE, Iyi Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Ersagun Yücel, Mersin Milletvekili Hakan Sıdalı 
ve Genel Kurul üyeleri yer aldı.
Derneğimiz merkezinde gerçekleşen ziyarette, 
gündeme dair karşılıklı sohbet edildi ve fikir alış 
verişinde bulunuldu.

TBMM’de grubu bulunan 
siyasi partilerden Iyi Parti, 

Derneğimizi ziyaret etti.



55Ziyaretler



Makale56

ONKORDATO son za-
manlarda, sürekli ola-
rak karşımıza çıkan bir 
hukuki tabirdir. Ana 
hatlarıyla bu hukuki 
kurumdan bahsetmek 
gerekirse,

Konkordato, vadesi gel-
diği hâlde borçlarını ödeyemeyen veya vade-
sinde ödeyememe tehlikesi altında bulunan,  
herhangi bir borçlunun  vade verilmek veya 
tenzilat yapılmak suretiyle borçlarını ödeye-
bilmesi teklifi doğrultusunda ve kendisine 
uygun koşullar çerçevesinde ödenmesini 
veya muhtemel bir iflastan kurtulmasını 
mümkün kılan bir hukuki imkandır.

Konkordato, özellikle 15 Temmuz 2016 tari-
hinde kabul edilen 6728 sayılı Kanunla ifla-
sın ertelenmesi kurumunun revize edilmesi 

ve 669 Sayılı KHK ile “sermaye şirketle-
rinin iflasının ertelenmesi ve mahke-

melerin de iflas kararı vermesinin” 
engellenmesi ile borçluların ye-
niden başvurduğu bir kurum 
haline gelmiştir.*

KONKORDATOYA KIMLER 
BAŞVURABILIR 

• Gerçek ve tüzel kişiler baş-
vuru yapabilir. 
• Tacir olup olmadıkları-
na bakılmaksızın bütün 

gerçek kişiler de o halde 
konkordatoya başvurabilirler. 

Örneğin, serbest meslek sahipleri, 
• Borcun kaynağının bir önemi yok-

tur.Borçlunun finans kuruluşlarına bor-
cu olabileceği gibi örneğin tüketici kredileri, 
kredi kartı borçları. Diğer özel hukuk sözleş-
meleri nedeniyle de (istisna, satım, kira gibi) 
diğer alacaklılarada başvurabilirler. 
• Konkordatoya borçlu ile birlikte isterse yal-
nızca iflas talebinde bulunabilecek alacaklı-
lar da başvurabilir.

KONKORDATOYA  HANGI DURUMLARDA 
VE NEREYE  BAŞVURUDA 
BULUNULABILIR

• Kanunda kullanılan borçlarını vadesi geldi-
ği halde, ödeyemeyen veya vadesinde ödeye-
meme tehlikesi altında bulunan herhangi bir 
borçlu” ifadesinden dolayı, yaklaşık aciz hali 
durumu olması gerekmektedir. Muaccele 
borçlarını ödeme araçlarındaki geçici olma-
yan yoksunluktan dolayı ödeyemeyen, aciz 
halinde olan her gerçek ve tüzel kişi yetkili 
Asliye Ticaret Mahkemesi’ne başvuruda bu-
lunulabilir. 
• Borçlunun konkordata başvuruda bulunur-
ken aciz halinde veya borca batık olduğunu 
yaklaşık olarak ispat etmesi gerekir.  Konkor-
dato başvurusunda bulunurken borca batık-
lık halinin veya aciz halinin bir yönetim ku-
rulu kararıyla tespit edilmesi ve mahkemeye 
sunulması yerinde olur.  
• Mahkeme, konkordato başvurusundan son-
ra, koşullar mevcutsa geçici mühlet kararı 
verir ve borçlunun malvarlığının muhafazası 
için gerekli bütün tedbirleri alır.
• Konkordatonun başarılı olup olmayacağı 
konusunun araştırması için, konkordato ko-
miseri atanır. Konkordato sürecinde borçlu 
aleyhine yapılmış takipler   durur ve yeni 
takip yapılamaz. Alacaklıların, Mahkemenin 
kararlarına itiraz hakkı vardır. Bu aşamada, 
konkordato ilanlarını takip etmek bu  aşama-
da önem arz eder. 
Mahkeme eğer konkordato kararını tasdike 
edilirse, Kararda, tasdik edilen konkordato-
nun yerine getirilmesini sağlamak için ge-
rekli gözetim, yönetim ve tasfiye tedbirlerini 
almakla görevli bir kayyım tayin edilebilir.
Tasdik kararı mahkemece, ilân olunur ve il-
gili yerlere bildirilir. *
• Konkordato tasdik edilmezse, mahkeme 
konkordato talebinin reddine karar verir ve 
bu karar  ilan edilerek ilgili yerlere bildiri-
lir. Borçlunun iflâsa tabi şahıslardan olması 
hâlinde mahkeme, borçlunun iflâsına resen 
karar verir. 

İcra İflas Hukukunda

Konkordato
ECE TEPE
AVUKAT

Yar.Doc.Dr.Levent Börü konkordato komiserliği  makalesinden alıntı yapılmıştır.

K
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Bu şehirde bisiklet zor diyenlere ; bu fikirlerini 
değiştirmek için ilham olması,özendirmek, 
farkındalık yaratmak ve sistemin nasıl çalıştığına 
dair fikir vermesi dileğiyle yazıyorum...
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İSİKLET; Insanların hareket etme-
sini sağlayan ve dolayısıyla sağlığı-
nı olumlu yönde etkileyen  çevreye 
zarar vermeyen bir ulaşım aracıdır.                                                 
     
Bana göre geleceğin ulaşım aracı 
bisiklet olmalıdır. Neden diye sorar-
sanız:

*Dünyadaki hızlı artan nüfus artışı ile beraber doğal 
kaynaklara olan talepte hızlı bir şekilde artmaktadır.
Artan talebin karşılanması sırasında doğal kaynakla-
rın tahrip edilmesi, kirlilik, iklim değişikliği, çölleşme 
ve biyolojik çeşitliliğin azalması gibi bir çok sorun or-
taya çıkmaktadır. Bu sorunlardan biri olan iklim deği-
şikliği, insanoğlunun son yüzyılda karşı karşıya kaldığı 
en önemli sorunun başında geliyor. Bugün ve gelecek-
te tüm dünyada insanoğlunun geliştirmesi gereken en 
önemli bilinci; Ekolojik zekasıdır. Insan aktivitesinin 
ekosistemleri nasıl etkilediği konusunda bilinçlenme-
liyiz, daha az zarar vermek ve sürüdürülübilir bir ha-
yata geçmeliyiz.

*Endüstriyeleşmenin sonucu olarak yanma işlemleri 
ile açığa çıkan zararlı gazlar çevreyi fazlasıyla kirlet-
mekte hava kirliliği yaratmakta ve insan sağlığına za-
rar vermektedir. Her birey olarak günlük yaşantımızda 

KENT HAYATINDA 
BİSİKLET  

B
BEGÜM TÜMER
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

Şehirlerde ulaşım yollarının yapılması 
bisiklet kullanımını mutlaka arttıracaktır. 

Gaziantep’te artan nüfusla beraber 
ulaşımda yaşanan sıkıntıların arttığını 

görmekteyiz. Bu sıkıntıları aza indirgemek 
suretiyle Gaziantep Büyük Şehir Belediyesi 
bu kapsamda yapmış olduğu bisiklet yolları 

alternatif yol kapsamında düşünülebilir. 
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kullandığımız araç gereçler aracılığıyla 
dünyaya sera gazı cinsinden ciddi yük bı-
rakıyoruz. Buna Karbon Ayak Izi deniyor. 
Karbon ayak izi yani kişisel karbon salı-
nımında en fazla payı ulaşım ve ısınma 
alıyor.

*Bisiklet kullanımı ulaşımın en mütevazi 
şeklidir. Çevreye zararı yokken kullanı-
mı insanlığa fayda vermektedir. Küçük 
büyük her yaşın kullanabileceği bir araç 
olup keyifli vakit geçirmek ve sosyalleş-
me aracı olarak da düşünülebilir.

*Hepimiz için bisiklet, özgürlük demek. 
Hep ileri bak, asla yere bakma ve pedal-
ları çevirmeye başla. Çocuklarını almaya, 
ev alışverişini yapmaya bisikletle giden 
kadınların günlük yaşamını kolaylaştı-
rırken fiziksel hareketlilikleri de çocukla-
rına örnek olur. Özellikle toplumun %75 
inin egzersiz yapmadığı dikkate alındı-
ğında, bisikletli ulaşım daha da anlamlı 
hale geliyor.

*Süreklilik arz eden festival ve etkinlikle-
rin bir kentin canlılığına, rekabet gücüne 
ve marka değerine de katkıda bulunacağı-
nı da unutmamak gerekir.

Çok ünlü bir yönetmen kendi bisiklet sev-
dasını tanımlarken söyledikleri şöyledir: 
“Bisiklet bir çok şey ifade ediyor. Bisiklet 
kaderinizi çizebilir. Batıda Ilk icat edildi-
ğinde kadınların giyimini değiştirmeyi 
başarmıştı. Kadınlar artık pantolon giyi-
yordu. Bisiklet birçok anlam taşıyor bunu 
da oldukça kibar yapıyordu”.

Aynı dönemin simge ismi Susan Ant-
hony: “Bisiklet yönetmeyi başaran bir 
kadın, hayatı da yönetmeyi başaracaktır.” 
diye bir tezi savunuyor.
     
Tabiki ulaşımda araba kullanımı bir alış-
kanlıktır ve insanları bu alışkanlıkların-
dan vazgeçirmek çok kolay değildir. Tra-
fikte öncelikli olarak  yayaya daha sonra 
bisikletliğe  saygının olmadağı, araba kul-
lanmanın trafikte bir üstünlük sayıldığı 
yerde önce bu algının değiştirilmesi son-
ra trafikte güven ortamının sağlanması 
gerekmektedir. Bunun da doğru iletişim 
yöntemleriye olacağının inancındayım.
  
Avrupa’da bazı ülkeler de yaygın halde 
kullanılan bisiklet ile ulaşım Türkiye ‘de 
bisiklet yolları ile hayat bulmaya baş-
lamıştır. Şehirlerde Ulaşım yollarının 

yapılması bisiklet kullanımını mutlaka 
arttıracaktır. Gaziantep’te artan nüfusla 
beraber ulaşımda yaşanan sıkıntıların 
arttığını görmekteyiz. Bu sıkıntıları aza 
indirgemek suretiyle Gaziantep Büyük 
Şehir Belediyesi bu kapsamda yapmış 
olduğu bisiklet yolları alternatif yol kap-
samında düşünülebilir. 2017 yılından bu 
yana Kalealtı, Eski Stadyum, 15 Temmuz 
Meydanı, Maanoğlu Parkı, Masal Park, 
Harikalar Diyarı, Gaziantep Üniversitesi 
olmak üzere 7 istasyonda 108 bisiklet ile 
hizmete sunulmuştur.Kiralama sistemiye 
çalışmaktadır. Saatliği 1 TL karşılığında 
vatandaşa sunulmuştur. Kullanımından 1 
saat sonra belediye otobüslerine ücretsiz 
biniş sağlanabilmektedir.

Hepimiz için bisiklet, 
özgürlük demek. Hep 

ileri bak, asla yere bakma 
ve pedalları çevirmeye 

başla. Çocuklarını 
almaya, ev alışverişini 

yapmaya bisikletle 
giden kadınların günlük 

yaşamını kolaylaştırırken 
fiziksel hareketlilikleri de 

çocuklarına örnek olur.
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Kadınlar Kurulu’muzdan
Gülden Gül’e tanışma ziyareti

Kadınlar Kurulu’muz, Gaziantep Valisi Davut Gül’ün eşi 
Gülden Gül’ü ziyaret etti.

ANIŞMA ve tebrik ziyaretinde, Kadınlar Kurulu Başkanımız Müge Te-
zel, GAGIAD ve Kadınlar Kurulu’nun yapısıyla ilgili bilgi verdi.

Kadınlar Kurulu’nun yaptığı faaliyetleri de anlatan Müge Tezel, 
GAGIAD’ın kadınlara yönelik yapılanmasının şehirde ilklerden oldu-
ğunu ifade etti.

Gülden Gül ise, Kadınlar Kurulu üyelerimizi tebrik etti ve ziyaretten duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi. Gül ayrıca bu şehrin yararına olan her türlü faaliyeti desteklemek adına 
üzerine düşeni yapmaya hazır olduğunu da belirtti.

T



61Sosyal Sorumluluk



Kadınlar Kurulu62

GAGIAD Kadınlar Kurulu “Gaziantep Kültürel Değerlerine Katkı Sağlayan Kadınlar” 
teması ile üyeleri ile buluştu.

AZİANTEP Genç Işadamları Derneği Kadınlar Ku-
rulu ve üye eşleri yeni faaliyet döneminde kahvaltı 
organizasyonuyla bir araya geldi. “Gaziantep Kül-
türel Değerlerine Katkı Sağlayan Kadınlar” teması 
ile düzenlenen kahvaltıya Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı ki Dönem Kadınlar Kurulu Baş-
kanları ve GAGIAD üye eşleri katılım gösterdi.

Kahvaltıda konuşma yapan GAGIAD Kadınlar Kurulu Başkanı Müge 
Tezel, ülke olarak dar boğazdan geçtiğimiz bu günlerde biz kadınla-
ra büyük sorumluluklar düştüğüne dikkat çekti. Tezel “Yaşadığımız 
sıkıntıların temeline bakınca ülkemizin üzerinde yükseldiği milli 
değerlerimizden uzaklaştığı gerçeğini görüyoruz. Biz kadınlara hem 
üretime katkı koyma hem de tasarrufu arttırma hususlarında büyük 
görev düşüyor, bugün kendilerinden kıymetli tecrübelerini dinleyece-
ğimiz Büyükşehir Belediye Başkanımız, Julide Konukoğlu, Füsun Ko-
çer ve Mine Özmen hanımefendiler bizler için bu konuda birer ilham 
kaynağı ve rol model” dedi.

Anlamlı buluşma

G Konuşmalarını yapan tüm 
konuklar bu ruhun Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin’in 
düzenlediği beyin fırtınaları 
ve çalıştayların bir uzantısı 
olduğunun altını çizerek Fatma 
Şahin’e katkılarından dolayı 
minnetlerini sundular.

Füsun Koçer, Fatma Şahin, Mine Özmen, Jülide Konukoğlu, Müge Tezel
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Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şa-
hin ise yaptığı konuşmada Gaziantep’in 
geldiği noktada ortak üst aklın önemi-
nin altını çizdi ve Gaziantep’in elindeki 
zengin kültürel imkanları birer fırsata 
çevirmesi gerektiğini, bunun da bu işe 
gönül verenlerle mümkün olduğunu, 
her türlü kaynağın bu yolda seferber 
edilmesi gerektiğini belirtti. GAGIAD 
gibi sivil toplum kuruluşlarına da toplu-
ma yön verme konusunda büyük görev 
düştüğünü, bu gibi toplantılardan yeni 
fikirler çıkması gerektiğinin altını çizdi.
Kutnia markasının kurucusu Julide Ko-
nukoğlu yaptığı konuşmada bir parçası 
olmaktan büyük mutluluk duydukları 
GAGIAD’ın kendileri için bir okul ni-

teliğinde olduğunu, bu okulda önemli 
tecrübeler edindiklerini belirtti ve kay-
bolmaya yüz tutmuş değerlerin sür-
dürülebilir bir formatta yeniden hayat 
bulmasının kentin kültürel yapısı için 
büyük bir önemi olduğunu vurguladı.

Gaziantep kültürünün vazgeçilmez ikili-
si olan Antep işi ve bakıra yeniden nasıl 
hayat kazandıran Antep Sepeti’nin hika-
yesini paylaşan Füsun Koçer ise özellik-
le kadınların bu kültürün korunmasın-
daki rolüne dikkat çekerek. bu çabanın 
organize bir çabaya dönüşmesinin aynı 
zamanda Gaziantep kültürüne katkı ko-
yan kadınlara sosyal haklar ve ek gelir 
sağlamasının öneminden bahsetti.

Hışvahan’ın idareciliğini yapan Mine 
Özmen ise GAGIAD’da edindiği tecrü-
belerin kendisini iş hayatına hazırladı-
ğının altını çizerek Hışvahan’ın gelişim 
hikayesini misafirlerle paylaştı. Yola 
çıkarken amaçlarının Gaziantep aşkı ile 
sadece Gaziantep’te değil, aynı zaman-
da Türkiye’de ses getirecek bir mekana 
hayat vermek olduğunu belirtti.

Konuşmalarını yapan tüm konuklar bu 
ruhun Gaziantep Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Fatma Şahin’in düzenledi-
ği beyin fırtınaları ve çalıştayların bir 
uzantısı olduğunun altını çizerek Fatma 
Şahin’e katkılarından dolayı minnetleri-
ni sundular.

“Gaziantep Kültürel Değerlerine Katkı Sağlayan Kadınlar” teması ile düzenlenen 
kahvaltıya Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, 5.Zırhlı 

Tugay Komutanı Tuğgeneral Şefik Atak’ın eşi Emel Atak, Gaziantep Il Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman’ın eşi Adile Esra Karaduman, GAGIAD Önceki Dönem 

Kadınlar Kurulu Başkanları ve GAGIAD üye eşleri katılım gösterdi.
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GAGIAD Kadınlar Kurulu ve üyeleri yeni bir 
Kitap Kulübü toplantısında daha bir araya geldi.

Gaziantep Valiliği görevinden 
Istanbul Valiliği’ne tayini çıkan 
Ali Yerlikaya’nın eşi Hatice Nur 
Yerlikaya GAGIAD’ı unutmadı.

ERNEK merkezimizdeki toplantıda; “Sid-
dertha” 1946 Nobel Edebiyat ödülü sahibi 
Hermann Hesse’nin başyapıtı olan kitabı 
için buluştu. Derneğimizin kültürel etkin-
likleri çerçevesindeki Kitap Kulübü, peri-
yodik aralıklarla GAGIAD Merkezi’nde bir 
araya gelerek, dünyaca ünlü baş yapıtları 

birlikte inceleme ve değerlendirme imkanı buluyor.

ATİCE Nur Yerlikaya, Gaziantep’ten ayrılmadan 
önce, 13.Dönem Kadınlar Kurulu Üyelerimize ziya-
rette bulundu. 
Kurul üyelerimizle vedalaşan Yerlikaya, Gaziantep’te 
kaldığı süre içerisinde, kendisiyle her zaman sıcak 
ilişkiler kuran Kadınlar Kurulu üyelerimize teşekkür 
etti. Ziyaretin sonunda Hatice Nur Yerlikaya ve GA-

GIAD Kadınlar Kurulu üyeleri birlikte hatıra fotoğrafı çektirdi.

Kitap Kulübü toplantısında
bir araya geldik

D

H
Duygulandıran ziyaret
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GAGIAD Kadınlar Kurulu üyeleri, 
Gaziantep’te görev yapan 5’inci 
Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Şefik Atak’ın eşi Emel Atak’a nezaket 
ziyaretinde bulundu.

Kadınlar Kurulu’muzdan 
Emel Atak’a ziyaret

EÇTİĞİMİZ aylarda Gaziantep’e atanan Tuğ-
general Şefik Atak’ın eşi Emel Atak’a “hoşgel-
din” diyen Kadınlar Kurulu Üyeleri, şehrin 
yararına olan, şehrin sosyo-kültürel yaşamı-
na katkı sağlayan etkinlikleri hakkında da 
bilgi verdiler.
Ziyaretten dolayı teşekkür eden Emel Atak 

ise, sivil toplum kuruluşlarında, kadınların örgütlenmesinin 
önemine dikkat çekerek, fırsat buldukça kendisinin de bu et-
kinliklere katılarak, destek verebileceğini ifade etti. Emel Atak, 
Kadınlar Kurulu üyelerine başarı dileklerini iletti.

G
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GAGIAD Yönetim Kurulu ve Üyeleri 6. Dönem Kadınlar Kurulu Başkanı Mehpare 
Kileci ‘nin katılımları ile gerçekleşen “Işte Etik ve Iş Hayatı’’ konulu sohbette bir araya 
geldi. Gerçekleştirilen sohbet programı sonrasında Mehpare Kileci tarafından kaleme 
alınmış olan “Yeter ki Onursuz Olmasın Iş” adlı kitabı için imza etkinliği düzenlendi.

“İşte Etik ve İş Hayatı” konulu 
söyleşide biraraya geldik
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TANER BÜDEYRİ
İNŞAAT MÜHENDİSİ

EREK hızla artan dünya 
nüfusu gerekse kırsal iş 
imkanlarının azalmaya 
başlaması, şehir nüfus-
larının hızla artmasına 
sebep olmaktadır. Artan 
şehir nüfusları ise daha 
yoğun ve daha sıkışık 

trafik yaratmaktadır. Trafik yoğunluğu 
sadece zaman ve enerji kaybına sebep ol-
mamakta aynı zamanda  hava kirliliğine 
sebep olmakta ve insanların psikolojisini 
de olumsuz yönde etkilemektedir. Trafi-
ğin en önemli sonucu ise ölümlü ve yara-
lanmalı trafik kazalarıdır. 

Bütün bu olumsuz etkilerin bazılarını or-
tandan kaldırmak bazılarının ise etkisini 
azaltmak için gelişen teknolojiden yardım 
alınmakta. Motorlu taşıtlar, her geçen gün 
yeni güvenlik önlemleriyle donatılmakta 
ancak hata yapmaya meyilli insanoğlu 

maalesef trafikte de hata yapmaya devam 
etmektedir. Kaza istatistiklerine bakıldı-
ğında, başlıca  kaza sebepleri  şöyle sıra-
lanabilir:

• Trafik kurallarını dikkate almamak
• Dikkatsizlik
• Aşırı hız
• Alkollü araç kullanmak
• Alkollü araç kullanmak
• Uzun süre uykusuzluk
• Bazı ilaçları kullandıktan sonra araç kul-
lanmak 
• Yol ve olumsuz hava koşulları
• Taşıt arızaları

Yukarıdaki listeden de anlaşılacağı gibi 
başlıca kaza sebeplerinin çoğu sürücüyle 
ilgili ve bir kısmı önlenebilir sebepler an-
cak  bu da uzun süreli ve etkili eğitimler, 
ağırlaştırılmış ve uygulanabilir cezalar vs. 
sayesinde uzun vadede gerçekleştirilebi-
lecek bir hedeftir. 

Ancak bu konuda da yardımımıza yine 
teknoloji yetişmekte. Araçlardaki tekno-

SÜRÜCÜSÜZ ARAÇ 
TEKNOLOJİLERİ

G

2013 yılına gelindiğinde artık 
Mercedes, General Motor, 

Nissan, BMW, Ford ve diğer 
bazı araba firmaları kendi 

sürücüsüz araçları üzerinde 
çalışıyorlar. Aynı zamanda 

Tesla, Uber ve Apple da 
sürücüsüz araç teknoloji 

üzerinde çalışmaya başladılar. 
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loji kullanımı artık sürücüsüz araçları 
da mümkün kılmaktadır. Sürücüsüz 
araçlar, sürücü kaynaklı hataların bir 
çoğunu yapmayacağı için daha güvenli 
bir yolculuğu mümkün kılacaktır. En ba-
sit tanımıyla sürücüsüz araç (otonom), 
çevre koşullarını analiz eden ve çok az 
veya hiç insan yardımı almadan seyir 
edebilen araçtır. 

Ilk olarak 1925’te mucit Francis Hou-
dina, radyo dalgalarıyla kontrol edile-
bilen bir araç geliştirmişti. Bu aracın 
motoru çalıştırılması, vitesinin atılması 
ve kornasının çalınması uzaktan ku-
manda aracılığıyla yapılabiliyordu. 
Ancak gerçek sürücüsüz araç çalışma-
ları 2000’li yıllarla başladı. Sürücüsüz 
araçlara doğru giden yolda ilk merhale 
kendi kendine park edebilen araçlardı. 
Toyota, 2003 yılında Prius model araç-
larında ilk kez kendi kendine paralel 
park edebilen donanımı sundu. 2009 
yılında teknoloji devi Google, sır bir şe-
kilde sürücüsüz araç projesine başladı 
ve birkaç yıl sonra toplamda 480.000 
km. yi bir tane bile kaza yapmadan ta-
mamlayan bilgisayar kontrollü araç fi-
losunu duyurdu. Google daha sonra bu 
sürücüsüz araç projesine Waymo adını 
verdi ve 2014 yılında, yeni sürücüsüz 
araç prototipini duyurdu. Bu araçta di-
reksiyon, gaz ve fren pedalları yoktu. Ve 
2017’nin sonlarında  toplamda 3.2 mil-
yon km.den fazla bir yol Google’ın bu 
sürücüsüz araçları tarafından katedildi. 

2013 yılına gelindiğinde artık Merce-
des, General Motor, Nissan, BMW, Ford 
ve diğer bazı araba firmaları kendi sü-
rücüsüz araçları üzerinde çalışıyorlar. 
Aynı zamanda Tesla, Uber ve Apple da 
sürücüsüz araç teknoloji üzerinde ça-
lışmaya başladılar. Bu denemeler son-
rasında maalesef ilk ölümlü sürücüsüz 
ölümlü trafik kazası da meydana geldi. 
Tesla’nın Model S aracı, içinde bu proje 
katılımcıları varken ve sürücüsüz modta 
giderken önüne kıran bir tırı algılayama-
yarak fren yapmadı ve kaza gerçekleşti. 
Bu kazayla beraber, sürücüsüz araçlar-
la ilgili etik ve teknik detaylar da daha 
ciddi bir şekilde tartışılmaya başlandı. 
Mercedes 2014 model S sınıfı araçla-
rında yarı otonom donanımı sundu. Bu 
araçlar şerit dışına çıkmamak için direk-
siyonu çevirebiliyor ve kaza yapmamak 
için bazı manevraları yapabiliyor. Audi 
de bu yarışta geri kalmayacağa benziyor 
ve bir sonraki nesil A8 araçlarıyla SAE 3. 
Kategori otonom donanımını sunacağı-
na ilan etti. Bu kategorinin açılımı mak-
simum 60 km/saata kadarki hızlarda, 
bölünmüş ve şerit ve kavuşma çizgile-
rinin muntazam olduğu karayollarında 
sürücüsüz olarak kullanılabilmesidir. 
Bu arada SAE otonomi ölçeği, 1 ile 5 
arasında kategorileri olan bir ölçektir. 
Kategori 0, hiç otonom özelliği olma-
yan araçları tarif ederken Kategori 5 de 
tam otonom yani dışardan hiçbir manu-
el kontrole ihtiyaç duymadan trafikte 
kendi başına seyir edebilecek araçları 

tanımlamaktadır. Dubai’de 2018 yılında 
bazı pilot bölgelerde sürücüsüz taksiler 
3 aylığına deneme sürüşlerine başladı-
lar bile. 

Günümüzde toplu taşıma imkanı olma-
yan bir rotada yolculuk yapmanın ancak 
özel aracınızla veya taksi vb. araçlarla 
mümkün olmakta. Ancak gelişen tekno-
loji sayesinde yakın bir gelecekte ortak 
kullanılabilen sürücüsüz araçlar da ha-
yatımızın bir parçası olacak gibi gözükü-
yor. Güvenlik ve kurallara uymayan şo-
förler vb. sebeplerle kimilerimizin uzak 
durduğu taksiler, sürücüsüz oldukları 
taktirde çok daha fazla talep görecektir. 
Teknolojinin her geçen gün hızla ilerle-
mesi sürücüsüz araçları daha ekonomik 
daha ulaşılabilir ve daha güvenli hale 
getirecektir. 

Ilk olarak 1925’te 
mucit Francis Houdina, 

radyo dalgalarıyla 
kontrol edilebilen 

bir araç geliştirmişti. 
Bu aracın motoru 

çalıştırılması, vitesinin 
atılması ve kornasının 

çalınması uzaktan 
kumanda aracılığıyla 

yapılabiliyordu. Ancak 
gerçek sürücüsüz araç 

çalışmaları 2000’li 
yıllarla başladı. 

Sürücüsüz araçlara doğru 
giden yolda ilk merhale 

kendi kendine park 
edebilen araçlardı. 
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BAKIRCILAR çarşısı her gittiğimde uğradı-
ğım mekânların başında gelir. Saatlerce dola-
şır, izler, bakır yumurta sahanımı alır ve o gü-

zel çarşının zevkini çıkarırım. Çarşıda gezerken çekiç 
sesinin makamını dinlerim, her dükkândan gelen ses 
büyüler beni her seferinde, ustaların elinde bakır ne 
güzel şekil alıyor. Evvel zaman içinde kalbur samanla 
başlayan masal gibi.’’ demiş bir gezgin bizim Bakırcılar 
Çarşımız için. Ne güzel anlatmış, tarihi 15. yy la kadar 
uzanan bir sanatı. Bizim içinde olduğumuz, geçtiğimiz 
ama hiç de bu gözle bakmadığımız bu yolları.

BİR BAKIR SAHAN 

Genel olarak Bakırcılar Çarşısı olarak adlandırılan 
ancak, bir çok el sanatı esnafının üretim yaptığı 
bir çarşılar kompleksinden oluşan Gaziantep 
Bakırcılar Çarşısı ahşap kaplamalı dükkanları, 
taş döşenmiş sokakları ile bizlere başka bir 
dönemden kesitler sunmaktadır. 
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Genel olarak Bakırcılar Çarşısı olarak 
adlandırılan ancak, bir çok el sanatı es-
nafının üretim yaptığı bir çarşılar komp-
leksinden oluşan Gaziantep Bakırcılar 
Çarşısı ahşap kaplamalı dükkanları, taş 
döşenmiş sokakları ile bizlere başka bir 
dönemden kesitler sunmaktadır. Bakırcı-
lar Çarşısında yer alan dükkanların yapım 
tarihi kesin olarak bilinmemekle birlikte 
19. y.y. da yapıldığı düşünülmektedir. Tek 
katlı dükkanlardan oluşan çarşı, hanlar 
bölgesi içinde yer almaktadır. Kemerli gi-
rişlerle sokağa açılan dükkanlar düzgün 
kesilmiş sert kalker (keymıh) taştan yapıl-
mıştır. Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
ve ÇEKÜL Vakfı’nın hazırlamış olduğu 
“Bakırcılar Çarşısı Sokak Sağlıklaştırma 
Projesi” kapsamında 8 sokak ve 280 dük-
kan restore edilmiştir. Kültür Yolu Projesi 
kapsamında yer alan çarşı Tarihi Kentler 
Birliği’nin “Başarı Ödülüne” layık görül-
müştür. Çarşıya adını veren bakırcılık 
sanatı varlığını günümüzde de yoğun bir 
şekilde devam ettirmektedir.
  
Geleneksel el sanatlarımız, geçmişi gü-
nümüze taşıma ve günümüzde yaşatma 
sanatıdır. El sanatları, üretildikleri çağa 
tanıklık eden belgeler olarak, geleceği-
mize ışık tutan ve geçmişimizle bağlantı 
kurmamızı sağlayan değerler olmaları 
bakımından önemlidir. Gaziantep’te ba-

kır işleme sanatının geçmişi bilinmese de 
bakır ve bakır işlemeciliğinin tarihi çok 
eskilere dayanmaktadır. Bakır sanatı, ba-
kır ve çinkonun karışımından elde edilen 
maddelerin işlenmesiyle yapılır. Antep 

bakır işlemesinin özelliği, yekpare olarak 
imal edilmesi, lehim ya da benzeri bir yol-
la birleştirme yapılmamasından kaynak-
lanmaktadır. Bakır sanatı yaygın olup, ka-
laylanarak ev, mutfak ve süs eşyası olarak 

Geleneksel el sanatlarımız, geçmişi günümüze taşıma ve 
günümüzde yaşatma sanatıdır. El sanatları, üretildikleri 

çağa tanıklık eden belgeler olarak, geleceğimize ışık 
tutan ve geçmişimizle bağlantı kurmamızı sağlayan 

değerler olmaları bakımından önemlidir. 
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ilimizde yaygın bir şekilde sürdürülmek-
tedir. Bakır mamullerinin işlenmesinde 
çakma ve çizme diye bilinen basit işleme 
yönteminin dışında, sadece ilimizde yapı-
lan bir çekiç ve bir çelik kalemle yapılan 
işleme de kullanılmaktadır.
           
Gaziantep’ de bakırcılık dendiğinde akla 
ilk gelen yer Bakırcılar Çarşısıdır elbette. 
Bakır ve Bakırcılar Çarşısı dendiğinde ise 
akla Kervancıoğlu ailesi gelir. Gaziantep 
‘in yerlisi olan aile 13 nesildir Bakırcılıkla 
ünlüdür. Gaziantep’te Bakırcılığın geçmişi 
ile ilgili bilgiyi şu anda halen mesleği yap-
maya devam eden aile büyüğümüz Yaşar 
Kervancıoğlu’ndan aldım.
  
 Yaşar amcamız şöyle başlıyor sohbete :  

-Dedem Halil İbrahim usta zamanında 
üç büyükler varmış. Ermeni Aslanyan 
usta, Kalemkaryan usta ve bir de Halil 
İbrahim usta. Bunlar sipariş üzerine 
çalışırlardı. Evlenecek kız için mutfak 

çeyizi hazırlarlardı. O toplu sipariş dö-
nemlerine ben de yetiştim. Evlenecek kızı 
olanlar gelir önceden söylerlerdi, “yaşar 
usta bizim kız altı ay sonar evlenecek, 
mutfak takımı hazırla.” derlerdi. Aradan 
bir zaman geçer; “usta üç ay kaldı, ona 
göre ha!” diye uyarırlardı. Gelin çeyizleri 
30 parça ile 50 parça arasında değişirdi. 
İçinde tabak, bardak, ayran tasından tut 
da sini, tepsi, pilavlık, yuvarlama kaza-
nına kadar, paşa mangalından ibrik-le-
ğene kadar her şey olurdu. Bunlar büyük 
işlerdi, bir çeyiz yaptınız mı, bir arsa 
veya ev alacak kadar para verilirdi.

-‘Bakırcılık mesleğini aslen Ermeniler ya-
pardı Antep halkı onlardan öğrendi’ diye 
yalan-yanlış bir söylenti var ne yazık ki 
diye soruyorum. İşin aslını Yaşar amca-

mızdan öğreniyoruz.

-Biz 13 nesil bakırcıyız diyor. Antep Harbi 
zamanı şehrin tüm erkekleri cephede ol-
duğundan dedelerimiz yanında Ermeni 
çıraklar çalıştırmış e tabi işi öğrenip çı-
raklıktan kalfalığa geçtiler dükkan açtı-
lar ve ilerlediler diyor.  
          
Bakır sanatı bizde olduğu kadar dünyanın 
her yerinde de kıymet gören bir sanattır. 
Birçok ünlü sanatçıya devlet büyüğüne 
hediye olarak gönderilir, aynı zamanda 
şehrimize gelen misafirlere de hatıra ola-
rak yine bakır ürünler verilir. Bunun ne-
deni el emeği göz nuru bakır işçiliğinin 
paha biçilemez olmasının yanı sıra misa-
fire ‘’siz bizim için çok kıymetlisiniz’’ de-
mektir. Bu gelenek yıllar öncesine dayanı-

Bakır sanatı bizde olduğu kadar dünyanın her yerinde de kıymet gören bir 
sanattır. Birçok ünlü sanatçıya devlet büyüğüne hediye olarak gönderilir, aynı 
zamanda şehrimize gelen misafirlere de hatıra olarak yine bakır ürünler verilir.



73Makale

yor yaptığımız konuşmada Yaşar amcamız 
da bu konuda ki anılarını şöyle anlatıyor :

-Adnan Menderes, Şah Rıza ve Yaşar Usta 
1959 yılının Şubat ayında Gaziantep Be-
lediye Başkanı Kamil Ocak zamanında, 
Devlet Yaşar usta’ dan önemli bir ricada 
bulunuyor: Başbakanımız Adnan Men-
deres bu ayın 17’sinde İngiltere’ye gide-
cek. İngiltere Başbakanına bizim Antep 
işi bir hediye götürecek. Usta aldığı sipa-
rişi (leğen ibriği) durmaksızın çalışarak 
tek parça bakır levhadan yapıp, 14 şubat 
1959 cumartesi günü teslim ediyor. O ta-
rihte Cenevre’de bulunan Adnan Mende-
res, 17 Şubat salı günü anlaşmanın im-
zalanacağı Londra’ya uçarken, yanında 
Yaşar Usta’nın yaptığı leğen ibriği vardır. 
Usta’nın el emeği göz nuru, İngiltere Baş-
bakanı Maurice Herold Macmillan’a he-
diye edilecektir.

Ama o gün Londra üzerinde sis olduğun-
dan, pilot Münir Özbek’in yönetiminde-
ki THY’nin Wiscount tipi pervaneli sev 
uçağı, piste 3500 metre kala ormanlık 
alana düşer. Adnan Menderes’in yaralı 
olarak kurtulduğu uçakta, resmi he-
yetten 14 kişi ölür. Menderes ile birlikte 
Yaşar Usta’nın yaptığı hediyelik ibrik de 
hafif bereli olarak kurtulur. İngiltere’deki 
uçak kazasından kurtulan o ibrik, tekrar 
Gaziantep’e Yaşar Usta’nın eline gelir: 

- Ufak tefek deforme olan yerler vardı, 
yeniden düzelttim, alıp İngiltere’ye gö-
türdüler! 
 
Yaşar Usta’nın bir başka uluslararası ma-
cerası da Iran eski Devlet Başkanı Şah 
Rıza Pehlevi’nin Kraliçe Farah Diba ile ev-

lendiği düğünde kendini gösteriyor. Genç 
çifte Türkiye Cumhuriyeti, Antep işi ibrik 
hediye ediyor. Ibrikte ise yine Gaziantepli 
bir tanıdığın imzası var: Yaşar Kervancıoğ-
lu!

Usta o hikâyeyi de anlatırken:

-Askerdim Kayseri 8. Kolordu’da görev 
yapıyordum, özel izinle Antep’e getiril-
dim. Savunma bakanı da Ethem Mende-
res idi. 15 gün çalıştım. Sonra gizli polis-
ten birileri gelip aldı.

Yaşar amcamızın el emeği göz nuru 
bakırlarından ülkemizi temsilen bir-
çok önemli yabancı devlet adamlarına 
hediye gitmiş. Alman Cumhurbaşkanı, 
İngiltere Kraliçesi, Amerikan Başkanı ( 
Dwight Eisenhower 1953-1961) Fransız 
Devlet adamı ( Charles De Gulle 1890-
1970) Belçikalı Devlet adamı ( Paul-Hen-
ri Spaak ) Ayrıca Yıldız Kenter, Emel Sa-
yın ,Vehbi Koç ,Süleyman Demirel, Fahri 
Korutürk ,Genelkurmay Başkanı Cemal 
Tural gibi birçok önemli isim de Yaşar 
amcamızın bakırlarından almışlar.

Yaşar Kervancıoğlu’ndan öğrendiğimize 
göre ailemiz 13 Nesildir Bakırcılık yap-
makta. Kendisi Ise 7 Yaşında başladığı 
mesleğe ölünceye kadar devam etmek 
istediğini söylüyor.

Bu mesleği yapmaya mangal kadar yürek, 
kazan kadar kafa gerek derler.  Bakırcılar 
çarşısını gezerken tarihi dokuyu hissedin, 
kulaklarınız ustaların çekiç seslerinde ol-
sun. Raflarda duranlara cezve, fincan, sa-
han gözüyle değil de alın teri göz nuruyla 
işlenmiş sanat eserleri gözüyle bakın. Ne 

zaman gitsem ilk olarak derin bir nefes 
çekerim ki o havanın baharat/bakır ko-
kusu içime işlesin ve ardından sanki yüz 
yıl geriye gitmiş bir zaman seyyahıymı-
şım hissine kapılırım.  Çocukken dedem 
elimizden tutar bizi gezmeye götürürdü 
oralara, sonra annem, babam şimdi biz 
çocuklarımızı götürüyoruz görsünler, ta-
nısınlar ve öğrensinler diye. Her adımında 
insanın ruhundan bir parça bulacağı yer 
burası başından sonuna.

Antep bakır işlemesinin 
özelliği, yekpare olarak 
imal edilmesi, lehim ya da 
benzeri bir yolla birleştirme 
yapılmamasından 
kaynaklanmaktadır. 
Bakır sanatı yaygın olup, 
kalaylanarak ev, mutfak 
ve süs eşyası olarak 
ilimizde yaygın bir şekilde 
sürdürülmektedir.
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AZIMA yıllık geliri 
39,9 milyar $ olan, 
ALIBABA’nın kuru-
cusu Jack Ma’nın 
sözleriyle başla-
mak istiyorum; 
“Öğretme şeklini 
d e ğ i ş t i r m e z s e k 

başımız belada olabilir, çünkü öğretme 
şeklimiz ve öğrettiklerimiz 200 yıl önce-
sinden kalma, hepsi bilgi tabanlı şeyler. 
Eğer böyle devam edersek, yakın gele-
cekte başımız makinelerle belada olacak-
tır”. Bunu neden mi diyor, çünkü yapılan 
araştırmalara göre 2030 yılına kadar 
robotların yaklaşık 800 milyon kişiyi 
işinden edeceği ön görülmekte. Ayrıca da 
Alpay Manas der ki ‘Yapay Zeka ve Robo-
tik 2022 yılına kadar 58 milyon yeni is-
tihdam sağlayacak’. Bu durumun farkına 
varıp geleceği ona göre şekillendirmek bu 
zamanda yapmamız gereken çok önemli 
bir adım olur.

Endüstri 4.0, yani 4. Sanayii devriminin 
ana teması; sistemlerin, üretimin ve me-
totların insanlar yerine robotlarla, kobot-
larla ve yapay zeka sistemleriyle yapılma-
sı. Bu durumun tüm sektörlerde ve özel 
hayatımızdaki tüm noktalarda istihdam 
ve iş gücü kaybına sebep olacağı düşü-
nülüyor. BCG (Boston Conculting Group) 
tarafından yapılan araştırmaya göre ge-
lecekte, veri bilimi, yazılım geliştirme ve 
programlama dalları ortalama yüzde 49 
daha da gelişecek.

Her geçen gün daha çok veri üretilen bir 
dünyada yaşıyoruz. Önümüzdeki 5-10 

yılda, sensörler ve akıllı makinelerin 
okuduğu bu büyük veriyi gerçek zaman-
lı (real-time) okuyabilen, okuduğu veriyi 
kendisi için yararlı bilgiye dönüştürüp 
analiz eden ve bu bilgilerle süreçlerini iyi-
leştiren, müşterinin istek ve ihtiyaçlarını 
anında fark edip ona uygun ürünler su-
nan firmalar rekabetçi olacak. Veriyi top-
layamayan, toplasa da analiz edemeyen 
ve müşteriye özel mal ve hizmet sunmak-
ta biraz geç kalan firmalar kaybedecek.
Önceki yüzyıllarda emek ve kas gücü 
kimin yüksek ise o daha üretken ve ba-
şarılıydı, fakat durum artık öyle değil. 
21.yüzyılda emek ve kas gücünün yerini;  
bilgi, yetenek ve beceri aldı. Şimdi kimin 
bilgisi, yeteneği ve becerisi daha iyiyse 
bu yarışta o kalacak. Artık bazı şeylerin 
değişme zamanı çoktan geldi ve geçiyor 
bile, özellikle de Türkiye için. Teknoloji ve 
eğitim yapımızı şekillendirmemiz ve eski 
eğitim sistemimizi yeni ihtiyaçlara göre 
tekrar uyarlamamız gerekecektir.

Dünya bu yarışa çoktan başladı bile. 
Örnek olarak, Pizza Hut’ın uzak doğu 
şubelerinde kullanmaya başladığı, 
müşteri siparişlerini alan ve hesabı 
ödeyebildiğiniz Pepper adlı robot, ABD 
Seattle’daki hiçbir çalışanın olmadığı 
Amazon Go şubesi, ABD Chicago üni-
versitesi kütüphanesinde 3,5 milyon 
kitabın hareketliliğini tek başına yürü-
ten otonom robot, Japonya Tokyo’daki 
Henn-na adındaki otelde tüm dilleri 
konuşabilen resepsiyonist, bellboy, 
oda temizliği yapabilen robotlar veri-
lebilir. Alpay Manas der ki ‘Yapay Zeka 
ve Robotik 2022 yılına kadar 58 milyon 

yeni istihdam sağlayacak’. Bu durumun 
farkına varıp geleceği ona göre şekillen-
dirmek bu zamanda yapmamız gereken 
çok önemli bir adım olur.

MAKER kavramını ön plana çıkarmanın 
ve uygulamaya koymanın vakti çoktan 
geldi. Maker; yapan, üreten birey anlamı-
na gelmektedir. Iyi bir Maker, kendi veya 
bir başkasının ihtiyaçlarını karşılamak 
için bilgi, yetenek ve becerilerini kulla-
narak yeni bir şeyler tasarlayıp üreterek 

MAKER OLABİLEN
YARIŞTA KALIR

Y
ELİF ÇETİNDAĞ
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ
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Kodlama ve diğer saydığım bilgi ve beceri gereksinimlerinin 
hepsini bir arada öğrenenin ve uygulayanın kazanacağı 

bir hayata doğru yol almaktayız. Bu işin bilincine ve 
ciddiyetine varıp harekete geçmemiz gerekmektedir.

ihtiyaçlarını karşılar. Tek amacı işleri ko-
laylaştırmak, yeni şeyler geliştirmek ve 
problemleri ortadan kaldırmaktır. Yani 
maker, şu an dünyada gittikçe daha popü-
ler olan Do It Yourself-DIY (Kendin Yap) 
kavramının ta kendisidir. Maker, rekabet 
yerine paylaşmayı, para yerine yeteneği, 
ezber bilgi yerine deneyimi tercih eder. 

Özellikle günümüz toplumunda kullan-at 
prensibinin alışkanlık haline geldiği, tam 
bir tüketici canavarı olduğumuz dönem-
de hepimizin birer Maker olması gereki-
yor. Elektronik bir aletimiz bozulduğun-
da, bir giysimiz yırtıldığında, herhangi bir 
gerecimiz kırıldığında çöpe atıp yenisini 
almaya çok alışır olduk. Zaten iyice glo-
balleşen dünyamızda üreticilerin bizden 
yapmamızı istedikleri şey de bu, at ve 
yenisini al. Artık her şeyin kullanım ömrü 
hesaplanıyor ve bilinçli bir şekilde kısa 
tutulmaya çalışılıyor. Bu durumdan bir 
an önce kurtulup iyi bir maker olmamız 
gerekiyor. Çünkü maker her zaman kendi 
söküğünü kendisi diker.

Maker olmamız için iyi okullar okuma-
mıza gerek yok, sadece araştırmacı yö-
nümüzü, hayal dünyamızı ön plana çı-
kararak yeteneklerimizi ve becerilerimizi 
kullanmak yeterli. Sizde evinizde veya iş 
yerinizde kullanılmayan bir şeyi bakım 
ve onarımla tekrar kullanılabilir bir hale 
getirebiliyorsanız veya ihtiyacınız olan 
bir şeyi hazır olarak almak yerine atıl 
olan başka bir şeyleri kullanarak karşı-
layabiliyorsanız, artık siz de Maker’sınız 
demektir. 

Içinde bulunduğumuz ileri teknoloji 
çağında maker olmak için ise artı dona-
nımlara ihtiyacımız olacak. Neye mi; ba-
sit elektrik-elektronik bilgisi, ihtiyacımız 
olan şeyleri kendimiz üretebilmek için üç 
boyutlu tasarım bilgisi (CAD), tasarladık-
larımızı gerçeğe dönüştürmek için (CAM) 
üç boyutlu yazıcı bilgisi, tasarladığımız ve 
ürettiğimiz şeyi çalıştırmak ve istediğimi-
zi yaptırmak için robotik ve kodlama bil-
gisi gerekli olacak. 

Artık her yerde “Robotik Kodlama” lafı-
nı duyar olmuşsunuzdur, artık çok daha 

popüler, her okulda yerini almakta ve sırf 
bu iş için özel eğitim atölyeleri açılmak-
ta. Robotik kodlama özetle, mekanizma/
makine, bilgisayar, yazılım ve kontrol 
birimlerini ele alır. Yani tasarladığınız bir 
mekanizmayı veya makineyi, bir bilgisa-
yar yardımıyla yazılım yaparak ve kont-
rol birimlerini kullanarak sisteminize 
istediğinizi yaptırmanızdır. Bu açıklama 
her ne kadar çok karmaşık gibi gelse de 
bir çocuk oyuncağı kadar basit. Robotik 
kodlama, bireylerin motor kabiliyetlerini 
geliştirmekte, mekanizmaların çalışma 
prensiplerini öğrenmelerini sağlamakta, 
algoritmik düşünmeyi ve problem çözme 
becerisini geliştirmektedir. 

Çocuklar ve yetişkinlerin programla-
ma yapabilmeleri için birçok bilgisayar 
programı bulunmaktadır, bu programlar 
açık yazılım (ücretsiz) şekilde temin edi-
lebilmektedir. Öğrenimi ve kullanımı en 
basit hale indirgendiği için kullanımları 
çok basittir. Kodlama yaparak, hayal et-
tiğiniz kendi bilgisayar oyununuz, kendi 
çizgi filminiz, kendi animasyonunuz gibi 
birçok şey yapabilir, bir cihazı/makineyi 
kontrol etmek istediğiniz şekilde hareket 
ettirebilirsiniz. Eğer bir mekanizmayı, 
makineyi, robotu veya kontrol sistemini 
(sensör gibi) kontrol etmek ve çalıştırmak 
istiyorsanız işte o zaman robotik kısmına 
girmeniz gerekmektedir. Robotik için yu-
karıda bahsettiğim gibi elektrik/elektro-
nik bilgisine, üç boyutlu tasarım ve yazıcı 
bilgisine, kontrol birimleri bilgisine ihti-
yacınız olacaktır.

Kodlama hayatımızın neredeyse her ye-
rinde karşımıza çıkmaktadır, fabrikalar-
daki makinelerin belirli bir işi belirli bir 
sırayla yapması, sensörler yardımıyla 
hareketlerin ve veri akışının takibinin 
yapılması, her hangi bir hata veya arıza 
durumunda makinenin alarm vermesi 
veya durması gibi artık tüm sanayii de 
otomasyonsuz çalışan bir makine nere-
deyse kalmamıştır. Otomasyonun temel 
yapı taşı ise tabii ki kodlamadır. Günlük 
hayatımızda ise ATM’ler, kiosklar, araba-
larımız, telefonlarımız, bilgisayarlarımız 
gibi daha birçok şeyin alt yapısında kod-
lama yatmaktadır.

Kodlama ve diğer saydığım bilgi ve be-
ceri gereksinimlerinin hepsini bir arada 
öğrenenin ve uygulayanın kazanacağı 
bir hayata doğru yol almaktayız. Bu işin 
bilincine ve ciddiyetine varıp harekete 
geçmemiz gerekmektedir.

Gaziantep’de bu işi hakkıyla yapan bir 
yer bulunmakta, biz de çocuklarımız için 
bundan faydalanmalıyız, MUÇO (Mucit 
Çocuk Atölyesi). Konusunda uzman ma-
kine, elektronik, yazılım ve mekatronik 
mühendisleri tarafından verilen eğitim-
ler sadece robotik kodlama üzerine değil 
makerlık kavramı üzerine olmakta. Yani 
çocuklar sadece robotik kodlama öğren-
miyor, elektrik/elektronik, 3D tasarlama 
ve üretim de öğreniyorlar. Çocuklar hayal 
ettikleri şeyi önce bilgisayarlarda tasarlı-
yor, sonra üç boyutlu yazıcıda gerçek bir 
cisme dönüştürüyor, bu cisme hareket 
mekanizmalarını ve elektronik kontrol 
birimlerini ekliyor, sonra yapmış olduk-
ları kodlamayı cisme (oyuncak, robot, 
makine) yüklüyorlar. Sonunda sadece bir 
hayalle başladıkları şeyi gerçek, elle tutu-
lur ve çalışır hale getiriyorlar.

Gerçek başarısızlık hiçbir şey denemeden 
öylece oturmaktır. Zamana ayak uydur-
malı, çağın gereklerini yapmalıyız diye 
düşünerek adım atmamız gerektiğini tek-
rar vurguluyorum.
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Optimum denge modeli (ODM); bireyin, ailenin, kurumların 
ve hatta toplumların ideal dengeye nasıl ulaşacağından 
bahseden bir yaşam modelidir.Sistem düşüncesinin teorisini 
ve Ericksonian psikoterapinin pratiğini insan doğasını 
yeniden yorumlayarak bir model haline getirmiştir.

ORUNLARI kişiye özgü ama sistemik 
olarak ele alan ODM eğitim hayatında, 
sağlıkta, psikoterapide, aile sorunların-
da, gençlik ya da kadın sorunlarında, iş 
hayatının tüm aşamalarındaki sorunla-
rında uygulanabilir çözümler yaratabil-
mektedir.

Aslında ODM, huzurlu ve başarılı mutlu bir insan olmak 
için yapılması gerekenlerin tümüdür. Yani huzurlu ve 
başarılı yaşamaktır. ODM ile hayattaki dengeyi ve denge-
sizliği anlayarak daha kolay dengeye gelebilme becerisi 
edinilir. ODM hayatın matematiğini X ve Y eksenleriyle 
tanımlar. Ve kişiyi X ve Y düzleminde bir noktaya yerleş-
tirir.

Optimum dengeyi tanımlamak biraz zordur. Çünkü  op-
timum denge  de görecelidir. Yani kişiye göre, içinde bu-
lunduğunuz ortama (doğal sistem) göre veya baktığınız 
yere göre değişebilir. Ama dinamikleri tanımlayabiliriz. 
Birey için optimum dengeyi oluşturan en temel bileşen-

ler biyolojik, psikolojik ve top-
lumsal dengedir. Yani bu 3 bile-
şen bizim birey olarak en temel 
alt sistemlerimizi oluşturur.

Biyolojik denge temelde 
beslenme,uyku vb.  gibi günlük 

rutin ihtiyaçlarımızın dengede 
olması demektir.Çünkü bunlar den-

gede olmazsa sistem çöker yani hasta-
lanırız.

Psikolojik dengenin alt başlığı çoktur;

• Egonuzun dengede olmasıdır.
• Algılarımızın ve anlamlarımızın gerçeklerle barışık 

OPTİMUM DENGE 
MODELİ NEDİR?

S
SELİN AKCAN
BASIN YAYIN 
KOMİSYON ÜYESİ
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olması ve gerçeklerle başa çıkabilecek ye-
teneklere sahip olmamızdır.
• Ruh hallerimizin optimumda olması (ki 
bunlar başarı, yaşam sevinci, özgüven, 
öğrenme, farkındalık, sevgi ve huzur ol-
mak üzere 7 ana duyguyla bağlantılıdır) 
demektir.
• Anlam olarak hayatı ve kendimizi doğru 
yere oturtmaktır.
• Doğru bilmek, eyleme geçerken gerekti-
ği kadarını yapıp gerekmediğinde dura-
bilmektir.
• Doğal sistemin düzensizlik seviyesine 
göre düzenleyici sisteminizi ayarlama ye-
teneğinizdir.
• Değerlerinizle uyumlu yaşamaktır.
• Trans fenomenlerinin dengede olması 

buna ek olarak iyimser ve öğrenme mo-
dunda olmamızdır.
• Algı-anlam Yetenek ve davranışlarınızın 
dengede olmasıdır.
• Düşünürken görsel, işitsel ve dokunsal 
kanallarınızın dengede olmasıdır.
• Gelecek ve geçmişi anda dengelemektir.
• Özel yaşam ve iş yaşam kimliklerini den-
gelemektir.
• Başarı ve huzuru dengelemektir.
• Dış dünyayla iç dünyamızı dengelemek-
tir.
• Benle-bizi dengelemektir.

Ve bütün bunları birbirleriyle dengele-
yebilmektir. Bu da; zihin-beden dengesi, 
gerginlik-gevşeme dengesi , seratonin-do-

pamin dengesi , uyanıkken alfa-beta den-
gesi, akıl-emek-yürek dengesi ve sürdü-
rülebilirlik-fonksiyonellik dengesi diye de 
tanımlanablir. Yürek bizi insan yapar,akıl 
ve emek ise bizi başarılı yapar.

Özetlemek gerekirse optimum dengeyi 
mutluluk diye de tanımlayabiliriz. Başarı 
ve huzurun dengesi mutluluk; Mutlulu-
ğun bir tık ötesi ise bilgeliktir. Yaratıcılı-
ğın ve ruhsallığın dengesidir bilgelik.Yani  
ustalaşırsanız  varacağınız yer bilgeliktir. 
Bilgelik dediğimiz şey yaşayarak bu yol-
culuğu gerçekleştirmektir.  Hayatta ne ya-
parsan yap, eninde sonunda sana döner. 
Bilgelik dediğimiz şey bunu deneyimle-
yerek öğrenmiştir.

Aslında ODM, huzurlu ve başarılı mutlu bir insan olmak için yapılması ge-
rekenlerin tümüdür. Yani huzurlu ve başarılı yaşamaktır. ODM ile hayattaki 

dengeyi ve dengesizliği anlayarak daha kolay dengeye gelebilme becerisi 
edinilir. ODM hayatın matematiğini X ve Y eksenleriyle tanımlar. Ve kişiyi X 

ve Y düzleminde bir noktaya yerleştirir.
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Abdulkadir Konukoğlu 
tecrübelerini paylaştı

ONUKOĞLU, Gazi-
antep Üniversitesi 
Mavera Kongre ve 
Sanat Merkezi’nde 
IŞKUR tarafından 
düzenlenen Gazi-
antep 6’ıncı Insan 
Kaynakları ve Is-

tihdam Fuarı’nda yaptığı konuşmada, 
ekonomideki iyileşmeye bağlı olarak 
2019’un ikinci yarısından itibaren iç ve 
dış finans çevrelerinin kredi muslukla-
rını açacağına inandığını söyledi. 

Türkiye’de mühendisliğin batı ülkele-
rinden geri olmadığı, hatta pratik zekâ 
anlamında daha başarılı işler ortaya 
konulduğunu anlatan Konukoğlu, “Batı 
ülkelerindekilerin bizden farkı, işin 
kültürünü de çok iyi bilmeleridir. Bizim 
mühendislerin babaları genelde çiftçi, 
memur, işçi. Onlarda ise dede mühen-
dis, baba mühendis, evlat mühendis. 
Işte bundan dolayı onlar fark ortaya ko-
yabiliyorlar” şeklinde konuştu. 

Mühendisin öneminin tartışılamayaca-
ğını, ancak işletmeler açısından usta - 
çırak modelinin bitmesinin sancılarının 
yaşandığına vurgu yapan Konukoğlu, 
bunun eksikliğinin her alanda hissedil-
diğine dikkat çekti. 

Hiçbir işverenin, eğer suç teşkil edecek 
bir konu yok ise hiçbir çalışanını işten 
çıkarmak istemeyeceğini vurgulayan 
Konukoğlu, “Ama bazen şartlar zorlu-
yor. Böyle bir durumda şartlar iyileşip 
yeniden istihdam sağlanırken, öncelik 
daha önce çıkarılan işçilere verilmeli. 
Işverenlerin bu noktayı gözden kaçır-
maması gerekir” ifadelerine yer verdi. 

Iş arayanlara ve özellikle iş bulanlara 
seslenen Konukoğlu, “Sabredeceksiniz, 
azimli olacaksınız, öğrenme merakını-
zı diri tutacaksınız, çok çalışacaksınız” 
önerisinde bulundu. 

Çalışanların SGK primlerinin eksiksiz 
yatırılması gerektiğinin altını çizen Ko-
nukoğlu, “Bu hem hukuki hem yasal 
hem de vicdani sorumluluk ve inancı-
mızın gereğidir. Işçi de maaşını altığın-
da prim açısından gerekli kontrolü yap-
malı. Bugün önemsemediği, hatta ‘prim 
eksik yatıyor ama maaşım daha çok’ 
diye üzerinde durmadığı primlerin ek-
siksiz ödenmesi konusundaki pişmanlı-
ğı emeklilik döneminde yaşar ama artık 
geç kalmıştır” değerlendirmesini yaptı. 

Teknolojik gelişmelerin üretimi ve ve-
rimliliği artırdığını, ancak istihdamı 
azalttığı için bundan endişe duyduğunu 

kaydeden Konukoğlu, şöyle devam etti: 
“1972’de 30 bin iğlik işletmemizde, 
1800 kişi ile günde 15-16 ton iplik üre-
tirdik. Teknoloji yükseldikçe üretim 
arttığı gibi, istihdam azalıyor. Bugün 
aynı miktar ipliği çok daha az çalışanla 
hem de daha kısa sürede üretebiliyo-
ruz. Türkiye’de doğduk, Türkiye’de ya-
şıyoruz. Ülkemde işsizler varken hiçbir 
zaman yurt dışında yatırıma sıcak bak-
madım. Benim vatandaşım işsiz gezer-
ken başka bir ülkenin işsizine istihdam 
sağlamam. Bu anlamda doğrusunu yap-
tığımıza inanıyorum.” 

Konukoğlu, yatırımları planlarken, 
“Dünya’da Türkiye, Türkiye’de Gazi-
antep” ilkesi ile hareket ettiklerini, o 
yatırım Gaziantep’te yapılamıyorsa çev-
re illere yöneldiklerini, o da olmazsa 
Türkiye’nin herhangi bir yöresinde ger-
çekleştirdiklerini, sözlerine ekledi. 

SANKO Holding Onursal Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, bir süredir dünya genelinde 
belli merkezlerin saldırısı altında olan ekonominin bu saldırıları göğüslediğini 
belirterek, “Ekonomi hep böyle gidecek değil. Mart ayındaki seçim sonrası, 2019’un 
ikinci yarısında toparlanma, üçüncü çeyrekte ise yatırımlar başlar” dedi. 

K
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Koçer’den OSB Başkanı 
Topçuoğlu’na tebrik ziyareti

OÇER,OSB Başkanlığı’na seçilen Mus-
tafa Topçuoğlu’nu ziyaret etti. “Gazian-
tep Organize Sanayi Bölgesinde çarklar 
dönüyor” diyen Koçer, “Üretim, ihracat 
ve istihdam devam ediyor. Önümüz-
deki süreçte sanayimizde değişim ve 
dönüşümü başlatacağız. Ar-Ge, inovas-
yon ve markalaşmaya önem vereceğiz” 

şeklinde konuştu. Koçer, “Hedefimiz, katma değerli üretim 
ve Endüstri 4.0. Sanayi Bakanlığımızın değişim ve dönüşüm 
projesi kapsamına aldığı 5 il içerisinde Gaziantep’in de bulun-
ması şehrimiz için büyük bir önem arz ediyor. Türkiye’nin en 
önemli sanayi ve ticaret şehirlerinden biri olan Gaziantep’te 

kurulacak olan Dijital Dönüşüm Merkezi ile işletmelerimiz di-
jital dönüşüme hazırlanacak.

Nejat Koçer, Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Başkanlığına 
seçilen Mustafa Topçuoğlu’nu ziyaret ederek, hayırlı olsun di-
leklerini iletti. Koçer, Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi’nin 
Türkiye’ye model olduğunu ifade etti. 

Organize Sanayi Bölgesi Başkanı Mustafa Topçuoğlu da, ziya-
retinden dolayı Gaziantep Milletvekili Nejat Koçer’e teşekkür 
etti. Topçuoğlu, “Sanayicilerimizle koordineli hareket ederek, 
yatırım, üretim, istihdam ve ihracatımızı artırmak için çalışa-
cağız” şeklinde konuştu.

Gaziantep Milletvekili Nejat Koçer, Gaziantep sanayisinin hedefinin değişim ve dönüşüm ile 
daha fazla katma değerli üretim ve Endüstri 4.0’a hazırlanmak olduğunu söyledi.

K
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GSO, Almanları Polateli’ne 
yatırıma davet etti

VUKAT, öğretim 
görevlisi, şirket 
yetkilisi gibi farklı 
meslek kollarında 
çalışan isimler-
den oluşan Alman 
Genç Politikacılar 
Derneği üyeleri 

Türkiye’yi daha iyi tanıyabilmek için 
Ankara ve Gaziantep’i tercih ettik-
lerini belirterek, dış politika ile ilgi-
lendiklerini, yurtdışında siyasetçi ve 
işadamlarıyla bir araya geldiklerini 
ifade etti. 

Gelişen ekonomisiyle dünyanın 177 
ülkesine ihracat yapan Gaziantep’ten 
geçtiğimiz 6,5 milyar dolar ihracat 
gerçekleştirdiğini belirten Adnan Ün-
verdi, “Suriye’de devam eden iç savaş, 
bölge ve dünyada yaşanan krizlere 
rağmen biz bu rakamları yakalama 
başarısını gösterdik. Gaziantep üreten 
bir şehir. Bize, ‘Bu kadar olumsuzluğa 
rağmen nasıl başarıyorsunuz?’ diye 
soruyorlar. Bu bizim geçmişten gelen 

girişimcilik ve rekabet gücümüzden 
kaynaklanıyor. Ülke olarak daha önce 
de çok krizler yaşadık ve hepsinden 
güçlenerek çıktık. Bugün yaşadığımız 
sıkıntılardan da güçlenerek çıkacağız 
inşallah” dedi.

Polateli-Şahinbey Organize Sanayi 
Bölgesi’nin tamamlandığında önemli 
bir yatırım merkezi haline geleceğine 
dikkati çeken Ünverdi, uluslararası 
yatırımcıları bölgeye davet etti.

Ipekyolu Kalkınma Ajansı Genel Sek-
reteri Burhan Akyılmaz da konuşma-
sında, Gaziantep’te yatırım yapmak 
isteyen firmaların tüm işlemlerini 
kurum olarak takip ettiklerini ve yatı-
rımcılara destek vermeye hazır olduk-
larını belirtti.

GSO Yönetim Kurulu Üyesi Melike 
Yüksel ise Polateli-Şahinbey OSB’nin 
yatırım için güvenli ve Ortadoğu pa-
zarına en yakın bölgede yer aldığının 
altını çizdi.

Alman Genç Politikacılar 
Derneği üyelerinden 

oluşan heyet Gaziantep 
Sanayi Odası’na (GSO) 

ziyarette bulundu. GSO 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Ünverdi, iki ülke 

arasındaki geçmişe 
dayalı ilişkilerin artarak 

devam etmesi gerektiğine 
vurgu yaparak, Polateli 

OSB’ye yatırım yapmaları 
teklifinde bulundu.

A
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2019’un enerji strateji 
Gaziantep’te belirlendi 

NERJI Eve Tabii Kay-
naklar Bakanlığı 
ve Elektrik Dağıtım 
Hizmetleri Derneği 
(ELDER)’in organize 
ettiği, Toroslar EDAŞ’ın 
ev sahipliğini yaptığı 
Yıllık Değerlendirme 

Toplantısı Gaziantep’te gerçekleştiril-
di. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı 
Bakan Yardımcısı Abdullah Tancan’ın 
başkanlığında gerçekleştirilen toplan-
tıya EPDK, elektrik dağıtım şirketleri, 
TEDAŞ, TEIAŞ ve EÜAŞ Genel Müdürlük 
yetkilileri, kamu ve özel sektör temsilci-
leri katıldı. Toroslar EDAŞ’ın ev sahipli-
ğini üstlendiği toplantı, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı Bakan Yardımcısı 
Abdullah Tancan başkanlığında gerçek-
leştirildi. Açılış konuşmalarını Enerji 
ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı Bakan 
Yardımcısı Abdullah Tancan, ELDER 
Yönetim Kurulu Başkanı Serhat Çeçen 
ve Enerjisa Dağıtım Şirketleri Genel 
Müdürü Murat Pınar gerçekleştirdi.21 
elektrik dağıtım şirketi, EPDK, TEDAŞ, 
TEIAŞ ve EÜAŞ Genel Müdürlüklerinin 
bulunduğu, yaklaşık 150 kişinin katılım 
gösterdiği toplantıda, müşteri memnu-
niyeti, 2018 yılı yatırımlarının değerlen-
dirilmesi, 2019 yılı yatırım hedefleri ve 
planları ile hizmet kalitesi, denetim ve 
genel aydınlatma hususları konuşuldu. 

Toplantıda, sektör temsilcileriyle bir 
araya gelen Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı Bakan Yardımcısı Abdullah 
Tancan,“Vatandaşlarımızın kaliteli ve 
kesintisiz olarak elektrik enerjisine eri-
şimlerinin sağlanması için tüm kamu 

ve özel sektör paydaşlarımızın çalış-
malarıyla 2018’i tamamladık. 2019 yılı 
içerisinde müşteri memnuniyetini en 
üst seviyeye çıkarmak için hep birlikte 
çalışacağız” dedi. 

ELDER Yönetim Kurulu Başkanı Serhat 
Çeçen, içinde bulunduğumuz 3. tarife 
dönemi için elektrik dağıtım sektörü 
adına taahhüt edilen 20 milyar TL’lik 
yatırımın büyük bir kısmının şimdiden 
tamamlandığını belirterek, “Amacı-
mız 2020 yılında, elektrik kesintisinin 
yaşanmadığı bir Türkiye. Bunun için 
önümüzdeki tarife döneminde de yatı-
rımlarımıza artırarak devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı. 

Enerjisa Dağıtım Şirketleri Genel Müdü-
rü Murat Pınar konuşmasında, kesin-

tisiz ve kaliteli hizmet hedefiyle 2019 
yılında yapılacak projelere ve yatırım-
lara özenle devam edileceğini belirtti. 
Müşteri memnuniyetini esas aldıkları-
nı belirten Pınar, “AYEDAŞ, Başkent ve 
Toroslar bölgeleri olmak üzere 14 ilde 
20 milyon insanımıza elektrik dağıtım 
hizmeti veriyoruz. Bu kadar büyük bir 
coğrafyada hizmet vermenin ardında 
büyük sorumluluk ve her zaman daha 
iyisini hayata geçirme tutkusu var. En 
iyi hizmeti sunma hedefimizle yola 
çıkarken müşteri ihtiyaçlarını tüm sü-
reçlerimizin odağına alıp, tüm çalışma-
larımızda müşteri memnuniyeti esasına 
göre planlarımızı yaptık. 2019 yılı içeri-
sinde de bölgelerimizde hep daha iyiyi 
hedefleyerek kaliteli ve sürdürebilir 
elektrik dağıtım hizmeti için yatırımla-
rımıza devam edeceğiz” diye konuştu. 

Enerji piyasası yıllık değerlendirme toplantısı Enerji ve Tabi Kaynaklar Bakan 
Yardımcısı Abdullah Tancan başkanlığında Gaziantep’te yapıldı. 2018 yılının 

değerlendirildiği toplantıda yeni yılın yatırımları ve hizmetler de gündeme geldi. 

E
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2019 yılı ihracat
rakamları belli oldu

ÜNEYDOĞU Anadolu Ihra-
catçı Birlikleri Koordinatör 
Başkanı Ahmet Fikret Kileci, 
Aralık ayında bölgeden 707 
milyon dolar, Gaziantep’ten 
ise 585 milyon dolarlık ih-
racat gerçekleştirildiğini 
ifade etti. 

“GAZİANTEP’İN İHRACATI 
İTHALATINDAN FAZLA” 

Fikret Kileci, Gaziantep’in ve Güneydoğu 
Anadolu Bölgesinin son yıllarda yaptığı sıç-
ramaya değinerek köklü ve geleneksel bir 
üretim yapısına sahip olan Türkiye’nin bir-
çok konuda olduğu gibi ihracatta da parlayan 
yıldızının Gaziantep olduğunu ifade etti. Ki-
leci, “Gaziantep, 2017 yılında 6,5 milyar do-
larlık ihracat gerçekleştirmişken, bu rakam 
2018’de 6,94 milyar dolar olarak gerçekleşti. 
Bu rakamlarla, en fazla ihracat yapan 6. il ko-
numundayız. Dolayısıyla, Gaziantep yalnızca 
yüksek ihracat yapan bir kent değil, yüksek 
miktarda katma değer yaratan bir il duru-

mundadır. 2019 yılında önceliğimiz olan eği-
tim, Ar-Ge, Inovasyon ve tasarım konularının 
yanı sıra mevcut pazarlardaki pazar payımı-
zın arttırılması, yeni pazarlar bulunması için 
gerekli tanıtım çalışmalarımız devam edecek-
tir. Ihracatçılarımıza yönelik nitelikli eleman 
açığının kapatılması için çeşitli alanlarda bir-
liklerimiz bünyesinde eğitim ve bilgilendir-
me çalışmaları sürecektir” şeklinde konuştu. 

GAZİANTEP EN FAZLA İHRACAT
YAPAN 6. İL OLDU 

Güneydoğu Anadolu Bölgesinin lokomotif ili 
olan Gaziantep ihracatının 2018 yılı Ocak-
Aralık döneminde önceki yılın aynı dönemi-
ne kıyasla yüzde 5,6 artışla toplam 6 milyar 
939 milyon dolara ulaştığı ve bu rakamlarla 
Türkiye’nin en çok ihracat yapan altıncı ili 
konumundaki yerini koruduğu ifade edildi. 
Gaziantep’in ihracatında ön sıralarda tekstil 
ve ham maddeleri, halı, hububat-bakliyat, 
yağlı tohumlar ve mamulleri, kimyevi mad-
deler ile ağaç ve orman ürünleri sektörlerinin 
geldiği belirtildi.

2018 ihracat 
rakamlarını 

değerlendiren 
GAIB Koordinatör 

Başkanı Ahmet 
Fikret Kileci 

Aralık ayı ihracat 
rakamının bölgeden 

707 milyon dolar 
olduğunu ve bölge 

illerinden 2018 
yılı toplam ihracat 

rakamının 8,5 
milyar dolar olarak 

gerçekleştiğini 
açıkladı.G
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AZIKÜLTÜR A.Ş. Ge-
nel Müdürü Halil Ibra-
him Yakar, Gaziantep 
sahip olduğu bitki ve 
hayvan çeşitliliğinin 
çok zengin bir habitata 
sahip olduğunu söy-
ledi. Amanos dağları, 

Islâhiye Tahtaköprü baraj gölü, Hanca-
ğız baraj gölü ve Karkamış taşkın sulak 
alanı birçok sucul ve karasal organizma 
için beslenme, üreme ve yaşam alanı 
sunduğunu aktara Yakar, Gaziantep’te 
tespit edilen 2 binin üzerindeki bitkinin 
200 kadarının endemik olduğunun bi-
lindiğini belirtti. 

Omurgalı ve omurgasız hayvan türleri 
açısından zengin bir biyo çeşitliliğe sa-
hip olan Gaziantep’in güneybatısında 
yer alan Amanos dağları Türkiye’nin 
önemli gen merkezlerinden biri olduğu-
nu belirten Yakar, Huzurlu Yaylası’nda 
700’ün üzerinde farklı bitki türü ve ya-
ban hayatı ile eşsiz bir yaşam alanı su-
nulduğunu söyledi. 

Bölgedeki kuş türleri hakkında bilgi 
veren Yakar, “Gaziantep ve çevresi, Tür-

kiye kuş dünyasında özel bir yere ve 
öneme sahiptir. Topraklarında hem su-
lak alan, hem yüksek irtifa, hem karasal 
alanlar yanında yarı çöl iklimin hakim 
olduğu geniş bozkırlar bulunması ne-
deniyle doğrudan kuşların göç yolun-
da olması bile tür çeşitliliği açısından 
Türkiye’nin zengin bir bölgesidir. Türki-
ye’deki ulusal öneme sahip 45 alandan 
biri Karkamış-Nizip Taşkın Ovası Sulak 
Alanı içerisinde kurulan Ekopark Pro-
jesi Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
tarafından hayata geçirilmekte. Hitit 
döneminin en önemli merkezlerinden 
Karkamış Antik Kenti’nin yanı başında 
yer alan Karkamış Sulak Alanı Projesi, 
sadece Gaziantep ve Türkiye’nin değil, 
tüm dünyanın büyük bir kültürel ve 
coğrafi mirasıdır. Yaklaşık 5 bin 500 

dönümü kapsayan proje ile 238 kuş 
türü ve 71 farklı canlının barınacağı 
sulak alanda, vatandaşlar adeta doğay-
la bütünleşecektir. Ekopark Projesi’yle 
Fırat Nehri’nin etrafında kurulan Hitit 
ve Asur gibi çok önemli medeniyetlerin 
izleri, bitkiler ve kuş türleri korunarak 
bölgenin zenginlikleri gözler önüne 
serilecektir. Projeyle bölge iç ve dış tu-
rizmin cazibe merkezi haline gelecek” 
şeklinde konuştu. 

Gaziantep ve çevresi Türkiye kuş dünya-
sında özel bir yere ve öneme sahip oldu-
ğunu ifade eden Yakar, farklı ekolojik ve 
iklimsel yapısı dolayısıyla Gaziantep’in 
biyo çeşitlilik ve dolayısıyla kuş zengin-
liği bakımından Türkiye’nin çok özel bir 
coğrafyası konumunda bulunduğunu 
belirtti. 

Gazikültür A.Ş.’nin 22. yayını olarak 
okuyucuyla buluşan 344 sayfalık kitap 
Gaziantep Zeugma Müzesi ile Arkeoloji 
Müzesi mağazalarında, Türkiye çapında 
seçkin kitapçılarda, Gazikültür A.Ş.’nin 
internet sitesi magazagaziantep.com ve 
kitap satışı yapan seçkin internet sitele-
rinde satışa sunuldu. 

Gaziantep’e özgü değerleri araştırıp bir kitap haline getiren Büyükşehir Belediyesi 
bünyesindeki Gazikültür A.Ş, Dr. Hüseyin Meşe tarafından hazırlanan Gaziantep’in 

“Kuşlar-Gaziantep Semalarında Görülen Kuş Türleri” adlı kitabı yayımladı. 

G

Gaziantep’te 298 kuş
türüne rastlandı 
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Zeugma mozaikleri 
20 yıl sonra evine döndü

BD Ohio eyaletinde bulunan Bowling 
Green State Üniversitesi’nden alına-
rak Gaziantep’e getirilen Çingene Kızı 
mozaiğinin 12 eksik parçası, Zeugma 
Müzesi’nde düzenlenen lansman-
la tanıtıldı. Düzenlenen lansmana 
Gaziantep Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy, Gaziantep Valisi 

Davut Gül, Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin de katıldı. Fatma Şahin yaptığı konuşmada getirilen 
ve tanıtımı yapılan parçalar arasında Çingene kızının kar-
deşi olarak bilinen Belkıs kızın mozaiğinin de yer aldığını 
da söyledi. Çingene kızı mozağinin kaçırılması ve ülkeye 
dönüş için başlatılan mücadele sürecinin hikayesini de an-
latan Şahin, “Çingene kızı mozaiği bu müzenin en büyük 
yer mozaiği. Ama kaçırılırken, bizim çingene kızımız, yere 
düşüyor. 1998 yılında Kutalmış hocamın başkanlığında 
Kültür Bakanlığı liderliğinde, bu çingene kızımızın ailesi 
nerede olduğu araştırıldı. 2012 yılında Bowling üniversi-
tesindeki bir akademisyenin Kurtulmuş hocamızı araya-
rak, çingene kızının ailesinin sanat merkezinde olduğunu 
söylemesi ile süreci başlattık. Kültür ve Turizm bakanlı-
ğımız hukuki süreci başlattı. Içişleri, Dış işleri, Adalet Ba-
kanlığı, Gaziantep Büyükşehir Belediye başkanlığı olarak, 

büyük bir koordinasyon içerisinde, dayanışma içerisinde 
20012 yılında başlayan süreç bu gün tamamlandı. Şimdi 
Gaziantep’e gelme zamanı. Uzaklarda aramayın. Çingene 
kızının ailesi, Belkıs’ın aileye nasıl kavuştuğuna hep bera-
ber şahitlik edelim” dedi. 

Gaziantep Valisi Davut Gül, tarihi bir güne tanıklık ettiği-
ni belirterek, “Medeniyet 3-5 yılda oluşmuyor. Gaziantep’e 
gastronomi kenti diyoruz. 1700-1800 yıl önce mutafağı, 
musikisi, mimarisiyle Gaziantep’uin bu potansiyelini görü-
yoruz. Büyük devlet olmak bir çakıl taşını bile nerede olur-
sa olsun alabilme gücüyle ilgilidir. Türkiye kendisine ait bir 
eseri, varlığı Cumhurbaşkanlığımız liderliğinde, ait olduğu 
topraklara getirdi” dedi. 

Bakan Mehmet Nuri Ersoy, “Kültürel miras, aynı duyguları 
paylaşmayı sağlayan güçlü bir bağlılıktır. Bugün bu bağın 
gücüne güç katıyoruz. Çingene kızın resmedildiği kompo-
sizyona ait 12 parça eşsiz mozaik bizlerle anayurdunda bu-
luşuyor. Bu kavuşmanın Zeugma müzemize olan ilgiyi kat 
kat artıracağına inanıyorum” diye konuştu. 

Çingene Kızı mozaiği Zeugma Mozaik Müzesi’nde oluşturulan 
geçici sergileme alanında ziyarete sergilenmeye başlandı.

Gaziantep'te tarihi kazılarda 1998 yılında tesadüfen bulunan Çingene kızı 
mozaiğinin kayıp parçaları 20 yıl aradan sonra Gaziantep'te düzenlenen 

programla sergilenmeye başladı. Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Aksoy'un 
katıldığı programda Çingene Kızı, kardeşi olan Belkıs'a da kavuştu. 

A
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EDYA takip ve raporlama ajansı 
PRNet, ülkelerin Ar-Ge’ye yaptığı 
harcamaları konu alan araştır-
mayı inceledi. PRNet’in UNESCO 
Istatistik Enstitüsü verilerinden 
ve medya yansımalarından der-
lediği bilgilere göre, Türkiye’nin 
Ar-Ge’ye sadece 15,3 milyar dolar 
harcama yaptığı görüldü. Araştır-

ma ülkelerin satın alma gücüne göre derlenirken birçok 
ülkenin yer aldığı sıralamada Türkiye’nin 15’inci sıraya 
yerleşmesi dikkat çekti. Ilk 10’a girerek Ar-Ge’ye yaptığı 
yatırım ile dikkat çeken ülkeler ise şu şekilde sıralandı; 
Amerika Birleşik Devletleri 476,5 Milyar dolar, Çin 370,6 

milyar dolar, Japonya 170,6 milyar dolar, Almanya 109 
milyar dolar, Güney Kore 73,2 milyar dolar, Fransa 60,8 
milyar dolar, Hindistan 48,1 milyar dolar, Birleşik Krallık 
Brezilya 44,2 milyar dolar, Brezilya 42,1 milyar dolar ve 
39,8 milyar dolar ile Rusya.
PRNet ve Ajans Press’in konuyla ilgili gerçekleştirdiği 
medya araştırmasında yazılı basına yansıyan haber adet-
leri de belli oldu. Gerçekleştirilen incelemede, Ar-Ge ve 
inovasyon başlığı altında 38 bin 283 haber yansıması 
tespit edilirken geçtiğimiz yıl medyaya yansıyan haber sa-
yısının toplam 38 bin 649 olduğu görüldü. Uzman yorum-
ları incelendiğinde ise yapay zekâ projeleri başta olmak 
üzere önümüzdeki süreç içerisinde yatırımların iki kat 
artacağı öngörüler arasında yer aldı.

Ar-Ge’ye 15,3 milyar
dolar harcadık

Satın alma gücüne göre ülkelerin Ar-Ge harcamaları belli 
olurken, Türkiye’nin 15,3 milyar dolar harcama yaparak 
15’inci sıraya yerleştiği görüldü.

M
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Türkiye Enerji Ticaret 
Merkezi olma hedefinde

NERJI Piyasaları Işletme AŞ bünyesinde 
kurulan spot doğalgaz piyasasının per-
formansına ilişkin değerlendirmelerde 
bulunan Yılmaz, “Kayıt yaptıran toplam 
43 lisans sahibinin 23’ü piyasada aktif 
olarak işlem yapmış. Işlem hacmi 115 
milyon lira olarak gerçekleşmiş. 73 mil-
yon metreküp doğalgaz ticareti söz ko-

nusu olmuş. Bu miktarın 45 milyon metreküpünü BOTAŞ 
tarafından yapılan dengeleme amaçlı işlemler oluşturmuş. 
Bu temel verilere göre, ilk ayında piyasaya yüksek bir ilgi 
olduğunu, piyasamızın tasarımına uygun şekilde işlemeye 

başladığını, dengeleme ihtiyacına cevap verdiğini ve lisans 
sahiplerinin ticaret yapmasını sağladığını görüyoruz” ifa-
delerini kullandı.

Yılmaz, gelecek süreçte fiziksel ve finansal teslimatlı va-
deli doğalgaz piyasası işlemlerinin de organize piyasaya 
entegre edilmesi için çalışacaklarını aktardı. Zaman içinde 
doğalgaz piyasasına ilginin artacağını ve ticaretin derin-
leşeceğini dile getiren Yılmaz, böylece fiyatların daha da 
rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ve bundan herkesin fay-
dalanacağını belirtti.

ELEKTRİK FİYATLARI

Yılmaz, elektrikte tüketicilerin “katlanılabilir fiyatlardan” 
enerjiye erişebilmelerinin kendileri için çok önemli oldu-
ğunu belirterek, “Bu bizim için olmazsa olmaz nitelikte. 
Bütün dileklerin ve beklentilerin aynı anda karşılandığını 
görmek belki masallarda mümkün. Bir masal dünyasında 
yaşamıyoruz. Düzenleyici kurumlar olarak paydaşların 
çıkarlarını ortak bir zeminde buluşturmamız lazım.” dedi. 
Enerji piyasalarının işleyişinin her geçen gün daha da de-
taylı hale geldiğini ifade eden Yılmaz, “Bu durum, piyasa-
ları izleyen ve yönlendiren düzenleme kurumlarının görev 
ve sorumluluklarını artırıyor. Bu çerçevede EPDK olarak 
biz de kendimizi sürekli gözden geçiriyoruz. Uzmanlığımı-
zı, yetkinliğimizi, tarafsız ve bağımsız karar alabilme yeti-
mizi güçlendirmek için çalışıyoruz.” diye konuştu.

DEPOLAMA MEVZUATINDA SONA GELİNDİ

Yılmaz, EPDK’nin yerel yönetim ve tüketicilerin kendi 
enerjilerini üretmelerine destek verdiğini söyledi. Güneş 
enerjisinde çatı ve cephe uygulamalarıyla vatandaşların 
kendi elektriğini üretmelerinin önünü açtıklarını belirtti.

Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu (EPDK) Başkanı Mustafa Yılmaz, 
Türkiye'nin yakın dönemde enerji ticaret merkezi olacağını belirterek, 
"1 Eylül itibarıyla organize piyasada günlük olarak doğalgaz ticaretine 
başlayan ilk ülke olduk" dedi.

E
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Türkiye turizm sektöründe büyük 
oyuncu olarak kalmak istiyor 

KI yıllık sıkıntılı dönem sonrasında turizm-
de bu yıl yaşanan yükselişin gelecek yıl 
da devam etmesini beklediklerini belirten 
Bayındır, “Türkiye turizmde büyük oyun-
cu olarak yeniden sahaya indi. Turizmde 
uluslararası arenada pazarlık gücümüzü de 
yeniden kazanmaya başladık.” yorumunu 
yaptı.

“2019 İÇİN İYİMSERİZ”

TÜROB Başkanı Timur Bayındır, turizmde 2019 beklen-
tilerini de dile getirerek, bugünden 2019 yılını tahmin 

etmenin zor olduğunu, ancak gelecek yıla ilişkin iyimser 
olduğunu dile getirdi. Henüz Türkiye için işaret fişeği ni-
teliğindeki fuarların başlamadığına işaret eden Bayındır, 
“Londra, Berlin, Madrid, Moskova vs fuarlarından gelecek 
işaretler çok önemli. Ancak bugünden 2019 yılına yönelik 
ön satışlardan olumlu sinyaller geldiğini söyleyebiliriz. 
Turizm ürünleri ve çeşitliliği bakımından birincil rakiple-
rimizden olan Ispanya son iki yılda rekorlara imza atar-
ken, Türkiye’nin yeniden devreye girmesiyle kan kaybet-
meye başladı. Ispanya’nın gerileme yaşadığı pazarlardan 
Türkiye’ye bir kayış olmasını bekliyoruz. Sektörümüz açı-
sından olumlu olarak nitelendirebileceğimiz bir yaz sezo-
nunu geride bıraktık.” ifadelerini kullandı.

Türkiye Otelciler Birliği (TÜROB) Başkanı Timur Bayındır, Türkiye'nin 
turizmde büyük oyuncu olarak yeniden sahaya indiğini belirterek, "Turizmde 
uluslararası arenada pazarlık gücümüzü de yeniden kazanmaya başladık. 
Bugünden 2019 yılına yönelik ön satışlardan olumlu sinyaller geldiğini 
söyleyebiliriz. Ispanya'nın gerileme yaşadığı pazarlardan Türkiye’ye bir 
yöneliş olmasını bekliyoruz." değerlendirmesinde bulundu.

I
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Amerika’daki eğitimi tamamladıktan 
sonra Türkiye’ye dönüp askerlik gö-
revimi yerine getirdim. Daha sonrada 
Gaziantep’e dönüp iş hayatına atıldım. 
Gıda/ Kuruyemiş sektöründe 3.kuşak 
olarak ailemin bilgi ve tecrübesi ile 
eğitimimi birleştirip şirketimizde 2015 
yılından beri faal bir şekilde çalışmak-
tayım.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

Gaziantep, Gastronomi şehri olması ve 
bunun avantajıyla beraber, gıda sektö-
ründe Türkiye’nin öncü şehirlerinden 
biri. Büyüyen sanayisi ve yatırımları 
ile de hem ihracatta hem de yerli üre-
timde önemli bir aktör. Faaliyette bu-
lunduğumuz bu sektörde potansiyelin 
fazla olduğunu ve bu potansiyelin arta-
rak devam edeceğini düşünmekteyim.

Yeni projeleriniz var mı, hedefleri-
niz nelerdir?

Sektörde ve yaşadığımız Dünya’da her 
şey çok hızlı gelişiyor ve değişiyor. O 
yüzden öncelikli hedefimiz bu değişi-
mi yakalayıp sürekli gelişen ve gelişti-
ren bir yapıya sahip olmaktır. Teknolo-
jik gelişmeleri yakından takip ediyor 

ve bunu işimize entegre etmek için 
yoğun çaba sarf ediyoruz. Sürdürülebi-
lir bir sistem kurup kontrollü büyümek 
ana hedefimizdir.

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Gelişen ve değişen dünya ile birlikte 
Bizim Gaziantep’e en büyük katkımız 
aldığımız eğitim ile bulunduğumuz 
sektörü daha ileriye götürecek projeler 
üretmek ve geliştirmektir. Aynı zaman-
da teknolojiyi yakından takip ederek 
sanayi üretiminin verimliliğini ve ka-
litesini arttırmak ana hedeflerimizden 
biri olmalıdır. Dünyayı yakından takip 
ederek gelişmeleri öğrenmek ve uygu-
lamak da bizim bu şehirdeki en önemli 
rollerimizden biridir.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Bir çok değerli, eğitimli ve kültürlü iş 
insaninin bir araya geldiği, Gaziantep’e 
hizmet etmek için kurulmuş, sosyal, 
kültürel ve ayni zamanda dayanışma 
misyonu olan bu ailenin bir parçası 
olmak bir ayrıcalık diye düşünüyorum. 
Bir çok farklı sektörde tecrübeli insan-
ların bir arada bulunduğu bu dernek-
te kendimi daha da geliştireceğimi 
düşündüğüm için üye olmayı tercih 
ettim.

Yeni üyemiz

Mert LEBLEBİCİ 
1990 Gaziantep 

doğumluyum. Ilk 
öğrenimimi Fırat Koleji, 

Orta öğrenimimi Izmir 
Türk Koleji, Liseyi ise 

Gaziantep Kolej Vakfında 
tamamladıktan sonra 

Üniversite eğitimi için 
Istanbul’a gittim. Koç 

Üniversitesi Bilgisayar 
Mühendisliği bölümünü 

bitirdim. Daha sonra 
USA/ California’ya 
MBA yapmak için 

gittim ve 2 yıl kaldım. 
Su anda Gaziantep 

Üniversitesinde Işletme 
- Doktora Eğitimime 
devam etmekteyim. 
Ayni zamanda Gıda/

Kuruyemiş sektöründe 
faaliyet gösteren 
aile şirketimizde 

çalışmaktayım.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Aslında iş dünyası hayatıma çocuklu-
ğum itibari ile girdi. Yaz tatillerinde 
kardeşlerimle beraber her fırsatta fab-
rikaya giderdik ve ben o yılların saye-
sinde üniversite sonrası şirkete uyum 
sürecimi daha kolay atlattığımı düşü-
nüyorum. Büyüklerimiz her zaman kü-
çük veya büyük toplantılara bizleri de 
çağırır ve gözlem yapmamızı sağlarlar-
dı. Daha sonrasında ise bizlere söz verir, 
soru sormamıza izin verirlerdi. Bunla-
rın çok kıymetli deneyimler olduğunu 
hem üniversite hayatımda hem de şuan 
ki iş hayatımda anladım. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

Benim gözlemlediğim kadarı ile teks-
til sektöründe 2 çeşit firma grubu var. 
1. Grup rekabeti fiyat ve vade üzerine 
kurulmuş durumda. Bu grup ülke eko-
nomisi iyi gittiği zaman yani kredi bu-
labildikleri ve faiz oranlarının düşük 
olduğu zamanlarda belli bir kâr marjı 
ile işlerine devam ediyorlar fakat her-
hangi bir ekonomik çalkantıda firmala-
rı çok büyük riskler taşıyor. Diğer grup 
ise rekabeti kalite, servis, zamanında 
teslimat, yenilikçi ürünler, markalaş-
ma, doğa dostu fabrikalar oluşturma ve 
üretimde verimlilik gibi birçok gelişim 
konusunda yapmakta. Bu firmaların ise 
zor zamanları daha kolay atlatan hatta 
fırsat çeviren grup oluyor. Yani benim 
düşüncem şuan sektörde bazı şirketler 
mutlu ama çoğunlukta olan diğer şir-
ketler ise zor durumda.

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleri-
niz nelerdir?

Hedefim tabi ki bulunduğum aile şirke-
timize ve Gaziantep’e elimden geldiği 

kadar katkı sağlamak. Ilk basamak ola-
rakta, kendime gözlem yapma ve işin 
temel prensiplerini öğrenme hedefini 
koydum. Bunu nedeni ise bir şeyleri 
geliştirmek için temelini iyi bilmek ge-
rekiyor. Yeni proje oluşturma ve bunları 
paylaşa bilme konusunda ise kendimi 
şanslı görüyorum. Şirketimizde yeni-
likçi düşünme kültürü oluşturulduğu 
için her zaman yeni fikirler ve projeler 
ortaya çıkabiliyor. Şu an için en çok üs-
tünde durduğumuz projemiz yalın üre-
tim (Lean production) sisteminin tam 
anlamı ile şirketimizde özümsenmesi. 
Bu sistem sayesinde sürekli gelişimi ve 
israfları önlemeyi amaçlıyoruz.  

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç is 
adamlarının rolü nedir?

Biz Gaziantepli genç iş adamları olarak 
şanslı bir ekibiz. Bizden öncekiler biz-
lere birçok yönü ile gurur duyacağımız 
bir Gaziantep sanayisi bırakıyorlar. Bu 
büyük başarı bizlere büyük hedefler 
ve sorumluluklarda vermekte. Genç 
iş adamları olarak bizlerin şirketlerin 
sürdürülebilirliğini, karlılıklarını ve bü-
yümesi sağlayacak gelişim projelerini 
oluşturacağımıza güvenim tam. Benim 
gözlemim bu gelişimi de şirketlerimiz-
de ki liyakat sistemini ve kurumsal ya-
pısını daha iyi taşıyarak sağlayacağımız 
düşüncesindeyim.  

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

GAGIAD demek benim için sanayi de or-
tak akılın oluşumunu sağlayan, gelece-
ğin iş adamlarının gelişimini sağlayan 
ve üyelerine kıymetli arkadaşlıklar sağ-
layan önemli bir dernek. Babamın ve 
annemin büyük emekler sarf ettiği bu 
güzel derneğe üye olarak hem onların 
başarısını devamını hem de katkı sağla-
mak gayesindeyim.

Yeni üyemiz

Yiğitcan KONUKOĞLU

16 ocak 1992’de 
Gaziantep’te doğdum. 

Ilk okul, orta okul 
ve liseyi Özel Sanko 

okullarında okudum. 
Daha sonrasında 

Koç Üniversitesi’nde 
işletme bölümünü 

bitirdim. Üniversite 
sonrası 6 ay SANKO 

tekstil işletmelerinde 
çalıştım. Bu deneyim 

sonrası, Kaliforniya 
Üniversitesi’nde (Ucla) 
satış, insan kaynakları 

ve girişimcilik bölümleri 
ile ilgili eğitimler aldım. 

Ardından askerlik 
görevimi Antakya’da 

tamamladıktan sonra 
tekrar SANKO tekstil 

işletmelerinde işe 
başladım. Genel olarak, 
girişimci, planlı çalışan 

ve yaratıcı bir yapıya 
sahibim.
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